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رئیس شورای اســامی شــهر اصفهان گفت: مجموعه مدیریت شهری این 
کان شهر پیگیر تأمین ۱۵ درصد پیش پرداخت قرارداد مپنا برای خط 2 متروی 

اصفهان است و فرایندهای اداری را در مجموعه های دولتی دنبال می کند.
به گزارش »ایمنا«، محمد نورصالحی روز یکشنبه در حاشیه بررسی لوایح در 
صحن علنی شورای اسامی شهر اصفهان اظهار کرد: همه نگرانی و دغدغه شورا 
و مدیریت شهری این اســت که به رغم شرایط خاصی که یکی دو ماه گذشته 
حاکم بوده است، امور جاری و روزمره شهر همچون خدمات شهری، نظافت، 
حمل زباله، فضای سبز، امور زیربنایی و عمرانی و پروژه های شاخص از جمله 
خط دوم قطار شهری، ناوگان حمل ونقل عمومی، کمربند حفاظتی با سرعت و 
جدیت پیش رود. وی گفت: به جرأت می توان گفت طی حداقل دو ماه گذشته 
وقت گذاری و جلسات چه در کمیسیون های تخصصی شورا و چه در مجموعه 
مدیریت شهری اگر دو برابر اضافه تر نشده باشــد، قطعاً کمتر نشده است تا 
بتوان نقصان را جبران کنیم. رئیس شورای اسامی شهر اصفهان ادامه داد: از 
بخش هایی که پشتیبان مدیریت شهر هستند، درخواست داریم که در انجام 
تکالیف سنگینی که همه شهرداری ها در کشور به عهده دارند، توقفی در ارائه 

فرایند خدمات و انجام پروژه های زیربنایی رخ ندهد.
نورصالحی تصریح کرد: در پایان هفته نشست رؤسای شوراهای کان شهرها 
و مراکز استان ها برگزار می شود که به نمایندگی از شورای اسامی شهر اصفهان 
سیدامیر ســامع، نایب رئیس شورای اسامی شــهر اصفهان حضور خواهد 
داشت و دغدغه هایی که وجود دارد را منتقل خواهد کرد، نکاتی که مربوط به 
همه کان شهرها و مدیریت شهری می شود همچون ارزش افزوده و اهتمام 

سازمان های مالیاتی به تأمین این منابع که حق شهرداری ها است.
وی با اشــاره به بحث حمل ونقل عمومی و تعهدات دولــت گفت: جا دارد از 

اقدامات وزارت کشور در سه سال گذشته در این بخش تقدیر شود؛ وظایفی 
که طی ۱۶ سال قبل آن بر زمین مانده بود و حمایت نمی شد، دولت سیزدهم 
نسبت به آن اهتمام داشت، اما بخشی از این موضوعات زمین مانده همچون 
تأمین اتوبوس یا جدیت در کمک به تأمین منابع پروژه های قطار شهری در 
کان شهرها به ویژه خط دوم است که همچنان مجموعه مدیریت شهری پیگیر 
بحث تأمین ۱۵ درصد پیش پرداخت قرارداد مپنا است و فرایندهای اداری را 

در مجموعه های دولتی دنبال می کند.
رئیس شورای اسامی شهر اصفهان یادآور شد: از شورای عالی استان ها انتظار 
داریم که این دغدغه ها و نگرانی ها را دنبال کند، اما گاهی حس می شــود که 
چیزی به نام شورای عالی استان ها وجود ندارد که امیدواریم این شورا با توجه 
به گستردگی اختیاراتی که دارد بتواند رسالت و تکلیفش را به نمایندگی همه 

شوراها انجام دهد و بعضی نگرانی ها را رفع کند.

مدیر عامل آبفای اصفهان با اشاره به کشف ۴۰2 فقره انشعاب غیرمجاز آب در 
این استان طی سه ماهِ امســال،گفت: یکی از عوامل اصلی افت فشار و موانع 

توزیع عادلانه آب، انشعاب غیرمجاز است.
حسین اکبریان در گفت وگو با »مهر« با بیان اینکه شناسایی انشعابات غیرمجاز 
نقش مؤثری در صرفه جویی مصرف آب اســتان دارد، اظهار کرد: کمیته های 
کشف انشعابات غیر مجاز در سراسر استان با جدیت مشغول به فعالیت هستند 

تا مانع تضییع حقوق مشترکان شوند.
وی ادامه داد: بر اســاس ماده ۴ قانون مجازات اســتفاده کنندگان غیرمجاز 
از آب، در صورت داشــتن شرایط لازم، امکان واگذاری انشــعاب به دارندگان 
انشــعابات غیرمجاز قبلی وجود دارد، لذا کســانی که از اجرای قانون پیروی 
نکنند و بر استفاده از انشعابات غیرمجاز اصرار داشته باشند، بر اساس ماده 2 
همان قانون به جبران خسارت، جزای نقدی و قطع انشعاب و برخورد قانونی 

محکوم می شوند.

مدیرعامل شرکت آب و فاضاب اســتان اصفهان با بیان اینکه انشعاب های 
غیرمجاز عاوه بر افزایش بی رویه مصرف آب، سبب بروز خسارت هایی به شبکه 
توزیع و تأسیسات در سطح استان می شود، گفت: مصرف آب شرب از انشعاب 

غیرمجاز به لحاظ قانونی و شرعی جایز نیست و نوعی سرقت به شمار می آید.
اکبریان خاطرنشان کرد: این گونه انشعاب ها به اختال در خدمات رسانی منظم 
و تضییع حقوق سایر مشترکان، آلودگی در شبکه توزیع آب، کاهش عمر مفید 
شبکه توزیع آبرسانی و همچنین به دلیل برداشت بی رویه به افت فشار آب در 

شبکه توزیع منجر می شود.
مدیرعامل آبفای اســتان اصفهان از مردم خواســت تا با مشارکت در پویش 
»شــهروند مروج«، مســتندات مربوط به هر گونه مصرف بــی رویه آب و به 
خصوص انشــعاب غیر مجاز را از طریق درگاه های مختلف شــامل ســایت 
شرکت، تماس با شماره ۱22، ارســال عکس و فیلم به پیام رسان ایتا )شماره 
۰۹۳۷2۷۱۰۶۱۵( و اپلیکیشن همراه آبفا به اطاع شرکت آبفای استان برسانند.

رئیس شورای شهر اصفهان:

پیگیر تأمین ۱5 درصد پیش پرداخت قرارداد مپنا برای خط ۲ متروی اصفهان هستیم

مدیرعامل شرکت آبفای استان اصفهان:

۴۰۲ انشعاب غیرمجاز آب در اصفهان جمع آوری شد

آگهی مزایده غیر حضوری

          هیات امناء آستان مقدس                                     نمایندگی اوقاف و امورخيريه بخش امامزاده-بادرود

م الف: 1757360

هیات امناء آستان مقدس امامزادگان آقاعلی عباس و سید محمدعلیهماالسلام در نظر دارند نسبت به واگذاری به اجاره یک واحد مرغداری آستان 
مقدس، از طریق انتشار آگهی مزایده به شرح ذیل اقدام نمایند. 

 واگذاری به اجاره یک واحد مرغداری )ظرفیت14000 قطعه ای گوشتی(

با تمامی امکانات به قیمت پایه کارشناسی سالانه 3/920/000/000 ریال.

شروط و تعهدات
۱( پيشنهاد دهندگان بايستی ۱۰ درصد مبلغ مورد مزایده را بعنوان سپرده شرکت در مزایده از طریق فیش صادره توسط واحد حسابداری این نمایندگی 

واریز و رسيد دريافت نمايند.
۲( پيشنهاد دهندگان می توانند تا پايان وقت اداری روز  سه شنبه مورخ 1403/05/16 تقاضای کتبی خود را به همراه فیش واریزی سپرده شرکت در 

مزایده، به صورت پاکت درب بسته یا لاک و مهر شده به دبیرخانه این نمایندگی تحویل نمایند.
۳( جلسه کمیسیون مزايده راس ساعت ۱۰  صبح روز  چهار شنبه مورخ 1403/05/17 در محل این نمایندگی برگزار خواهد شد.

۴( اين مزايده غیرحضوری بوده و حضور شخص متقاضی در روز و ساعت جلسه بلامانع می باشد.
5( متقاضیان می توانند با هماهنگی نماینده هیات امناء آستان مقدس )عبدالرضا مهدی بادی با شماره تماس۰9۱۳۳۶۲۱۱۷8 ( از مورد مزایده 

بازدید نمایند.

تاریخ : ۱۴۰۳/۰5/۰۱ 
شماره : ۱۴۰۳/۳۷8۰۷5  

  

سخنگوی آتش نشانی اصفهان 
خبر داد

 نجات جان 9۶ شهروند 
اصفهانی از حریق و 

حوادث در هفته گذشته 

 کاپیتان طلایی پوشان با اشاره به 
اینکه در اندیشه کسب جام طلای 
لیگ برتر و حذفی هستیم:
سپاهان، جوان تر، 
باانگیزه تر و سرحال تر 
شده است
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تحقق تولید ۱۰ درصد برق مصرفی شهرداری 
اصفهان از نور خورشید

۳ ترانس برق در یک روز به علت بار  زیاد 
شبکه در کاشان سوخت

 ماندگاری گرما و تداوم آلودگی هوا 
  کارشناس اداره کل هواشناسی استان اصفهان پیش بینی کرد 

۴۷5 هکتار از اراضی 
 دولتی استان اصفهان

رفع تصرف شد

تجهیز ایستگاه های 
متروی اصفهان به 

توقفگاه دوچرخه

ثبت نام ۱۷ هزار نفر 
از استان اصفهان در 

سامانه سماح
رئیس اداره میراث فرهنگی آران و بیدگل خبرداد 

 رمزگشایی از کتیبه های پهلوی محوطه
باستانی هراسکان

7 58
4
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مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان با اشاره به تداوم استقرار توده گرم تابستانی هشدار داد؛

حوادث غرق شدگی در اصفهان افزایش یافته است

ــر
مه

س: 
عک
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 ۱۶ کیلوگرم تریاک در نایین کشف شد
جانشین فرمانده انتظامی شهرستان نایین از توقیف ۲ دستگاه خودرو و کشف ۱۶ کیلو و ۶۰۰ گرم تریاک در 
عملیات مأموران انتظامی این فرماندهی خبرداد. سرگرد حسن براهیمی درگفت وگو با »مهر« اظهار کرد: 
مأموران فرماندهی انتظامی شهرستان نایین در راستای بررسی وسایل نقلیه مشکوک با هدف برخورد با 
قاچاقچیان موادمخدر، حین کنترل یکی از محورهای مواصلاتی به یک دستگاه اتوبوس و یک دستگاه 
سواری پژو مشکوک شدند و برای بررسی آنها را متوقف کردند. وی افزود: مأموران ضمن هماهنگی با 
مرجع قضایی به بازرسی از این خودروها پرداختند که در نتیجه مقدار ۱۶ کیلو و ۶۰۰ گرم تریاک که به طرز 
ماهرانه ای داخل خودروها جاساز شده بود را کشف کردند. جانشین فرمانده انتظامی شهرستان نایین با 
اشاره به دستگیری دو متهم در این رابطه و معرفی آنها به مرجع قضایی خاطرنشان کرد: مبارزه با پدیده 
شوم موادمخدر همواره و با جدیت از سوی پلیس دنبال می شود و سوداگران مرگ بدانند پلیس بدون 
هیچ مماشاتی با قاطعیت با آنها برخورد می کند و از شهروندان می خواهیم، اخبار و اطلاعات خود پیرامون 

این موضوع را از طریق تماس با شماره تلفن ۱۱۰ به پلیس اطلاع دهند.

۱۰۰ کیلوگرم گوشت فاسد در خمینی شهر  امحا شد
رئیس شبکه دامپزشکی شهرستان خمینی شهر از کشف و ضبط حدود ۱۰۰ کیلوگرم گوشت شتر غیر قابل 
مصرف و تاریخ گذشته توسط گشت های بازرسی از یک واحد قصابی این شهرستان خبر داد. فضل اله 
صالحی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: در پی بازرسی بازرسان اداره نظارت بر بهداشت عمومی و مواد 
غذایی این شــبکه از یک واحد قصابی، حدود ۱۰۰ کیلوگرم گوشت شتر غیر قابل مصرف و تاریخ گذشته 
کشف و معدوم شد. وی افزود: اهمال و عدم مدیریت در فروش، یکی از علت فساد گوشت های فوق است 
لذا به متصدیان واحدهای فروش گوشت توصیه می کنم با توجه به فصل گرما و عرضه و تقاضا در بازار، 
نسبت به حجم ورودی گوشت به واحد خود توجه بیشتری داشته باشند تا از فساد گوشت جلوگیری شود. 

برداشت جو از ۲۰۰۰ هکتار  زمین های کشاورزی فریدونشهر
برداشت جو آبی و دیم از ۲۰۰۰ هکتار زمین های کشــاورزی شهرستان فریدونشهر ادامه دارد. به گزارش 
خبرگزاری صدا و سیما، مسئول زراعت جهاد کشاورزی شهرستان فریدونشهرگفت: میانگین برداشت 
محصول جو آبی ۴ تن در هکتار و جو دیم ۱۲۰۰ تن در هکتار است و امسال پیش بینی می شود بیش از 
۸ هزار تن محصول جو برداشت شــود. حمیدرضا چیانی افزود: امسال به دلیل بارش های خوب بهاره 
محصول جو دیم شهرستان فریدونشهر وضعیت مطلوبی داشت ولی قیمت بسیار کم محصول باعث 
نارضایتی کشاورزان شده است. وی با بیان اینکه ۷۰ درصد جو شهرستان کشت بهاره و ۳۰ درصد آن کشت 
پاییزه است، گفت: برداشت محصول جو در این شهرستان از نیمه تیر ماه آغاز شده است و تا نیمه مرداد 

ماه ادامه دارد.

آتش سوزی نیروگاه زواره اردستان اطفا شد
علیرضا فرحبخش، معاون سیاسی فرمانداری اردستان در گفت وگو با »مهر« در خصوص آخرین وضعیت 
آتش سوزی در نیروگاه زواره اظهار کرد: حادثه آتش سوزی در نیروگاه زواره اطفا شد. همچنین مدیر فنی 
نیروگاه برق زواره در این باره اظهار کرد: آتش سوزی کنترل و از سرایت آن به دیگر واحدها جلوگیری شد؛ 
واحد گازی شماره دو از مدار خارج شده است و واحد بخار با ۵۰ درصد در حال کار است. میزان آسیب به 
ترانس مشخص نیست و پیش بینی می شود تا دو هفته آینده واحد به مدار بازگردد. وی افزود: نیروگاه 
سیکل ترکیبی زواره که در زمینی به مساحت ۵۰ هکتار ساخته شده از نیروگاه هایی است که از سوخت 
گاز و بخار به طور همزمان اســتفاده و برق تولید می کند. مدیر فنی نیروگاه برق زواره گفت: این نیروگاه 
ترکیبی ۵۰۰ مگاواتی در شمال شرق استان اصفهان و کیلومتر ۸ جاده زواره - شهراب در حومه شهر زواره 

سال ۱۳۹۰ راه اندازی شد.

در جلسه دویست و ششم شورای شهر کاشان مطرح شد

جوان سازی فضای سبز کاشان با کاشت درختان جدید
جلسه دویست و ششم شورای شهر کاشــان با حضور اعضاء و جمعی 
از مسئولان شهرداری کاشان برگزار شد. به گزارش »تسنیم«، روز یک 
شنبه ۳۱ تیرماه، دویست و ششمین جلسه علنی شورای شهر کاشان 
با در دستور کار قرار دادن بررسی طرح بهسازی خیابان ۲۲ بهمن کاشان 
با حضور رئیس سازمان ســیما، منظر و فضای سبز شهرداری کاشان، 

معاون فنی و عمرانی شهرداری کاشان و دیگر مسئولان برگزار شد.

قطع درختان در پروژه بهسازی خیابان ۲۲ بهمن تکذیب شد
رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهرداری کاشان در نشست 
رسمی شورای اسلامی شــهر با اشاره به اقدامات گســترده مدیریت 
شهری در زمینه احیا و توسعه فضای سبز اظهار کرد: رویکرد شهرداری 
کاشان در زمینه کاشت درختان جدید با هدف جوان سازی فضای سبز و 
همچنین جایگزینی با درختان فرسوده عملیاتی شده است. حمیدرضا 
ممیز ضمن اشاره به رویکرد شهرداری کاشان در جوان سازی فضای سبز 
شهری کاشان تأکید کرد: نگاه شهرداری کاشان در این دوره عدم قطع 
درختان با توجه به اقلیم و آب و هوای آن همراه با جوان سازی فضای 
سبز شهری است. رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهرداری 
کاشان در خصوص پروژه تعریض خیابان ۲۲ بهمن، ادعای قطع درختان 
در این پروژه را رد کرد و افزود: تلاش شهرداری کاشان انجام پروژه های 
سودمند برای شــهر با حفاظت از محیط زیســت و فضای سبز شهری 
است. ممیز به وجود درختان خشک در خیابان ۲۲ بهمن اشاره و بر حفظ 
درختان زنده در این معبر تأکید و تصریح کرد: ســازمان سیما، منظر و 
فضای سبز شهرداری کاشان بر حفظ درختان زنده در این مسیر تأکید 

دارد و در این زمینه تمام تلاش خود را به کار گرفته است.

کاهش ترافیک با اجرای پروژه تعریض خیابان ۲۲ بهمن 
معاون فنی و عمرانی شهرداری کاشــان نیز در این نشست با اشاره به 
پروژه تعریض خیابان ۲۲ بهمن، اظهار کرد: بهسازی و تعریض خیابان 
۲۲ بهمن کاشــان با توجه به حجم تردد و مســیر دسترســی به نقاط 

مختلف شهر از ضرورتی ویژه برخوردار است. 
حمیدرضا صادقی علاوه بر الزام برای تعریض معبر، ضرورت زیباسازی 
پیاده رو، اجرای فضای سبز مناسب و بهســازی مسیر را از جمله علل 
اجرای این پروژه ذکر و تأکید کرد: با اجرای این پروژه، علاوه بر کاهش 

ترافیک، شاهد تبدیل شدن ۲۲ بهمن به یکی از زیباترین معابر شهری 
کاشان خواهیم بود. معاون فنی و عمرانی شهرداری کاشان با بیان اینکه 
وضعیت موجود این خیابان در خور شأن شهروندان نیست، افزود: باید 
با حفظ فضای ســبز و درختان، این پروژه ضروری برای حوزه ترافیک 
انجام می شود. صادقی با اشــاره به اقدامات عمرانی ویژه خیابان ۲۲ 
بهمن تأکید کرد: اجرای بلوک فرش، فلاورباکس، اختصاص مســیر 
برای افراد نابینا، اختصاص رفیــوژ میانی و... از جمله اقدامات عمرانی 

در این پروژه خواهد بود.

معــاون عمرانــی فرماندار تیــران و کــرون گفت: 
پروژه های نیمه تمــام این شهرســتان در اولویت 
تکمیل و بهره برداری همزمان بــا هفته دولت قرار 

گرفت.
به گزارش »ایمنا«، امیر عرب در بازدید از پروژه های 
نیمه تمام آموزش و پرورش تیران و کرون اظهارکرد: 
در حال حاضر ۳۵ پروژه مدرســه ســازی با همت 
خیرین در این منطقه فعال اســت کــه همزمان با 
مهرماه و هفته دولت دو باب از آن افتتاح می شود. 
وی افزود: در مدت ســه سال گذشــته بیش از ۱۰ 
مدرســه جدید در این شهرســتان افتتاح شــده و 
مشکل کمبود فضای آموزشی را رفع کرد که خیرین 

سهم بالایی از این اقدام مهم را بر عهده داشتند.

معاون عمرانی فرماندار تیران و کرون با بیان اینکه 
خیرین بیش از ۵۰ درصد ســهم مشارکت احداث 
مدرســه را بر عهده دارند، تصریح کرد: در بعضی از 
پروژه ها میزان مشــارکت تا ۱۰۰ درصد نیز رسیده و 
دولت تنها تجهیز آن را بر عهده گرفته اســت. عرب 
ادامــه داد: این همــکاری و تعامل بیــن مردم و 
آموزش و پرورش توانست مشــکل کمبود مدرسه 
و یا فرسودگی فضاهای آموزشــی را رفع کند. وی 
با اشــاره به اینکه تکمیل پروژه هــای نیمه تمام در 
دستور کار است، خاطرنشان کرد: بخش عمده ای از 
اعتبارات شهرستانی نیز به تکمیل و بهره برداری از 

این پروژه ها اختصاص یافت.
معاون عمرانــی فرماندار تیران و کــرون به افتتاح 

پروژه های دارای پیشرفت فیزیکی بالای ۷۰ درصد 
در این شهرستان اشاره کرد و اذعان کرد: حدود ۵۰ 
پروژه همزمان با هفته دولت در این منطقه افتتاح و 

مورد بهره برداری قرار می گیرد.
عرب اضافه کرد: این پروژه ها در حوزه های خدمات 
رســانی، روســتایی، مدیریت شــهری و توسعه 
زیرساخت ها بوده که توسط دولت تأمین اعتبار شده 
و بخشی هم پروژه های بخش خصوصی که عمدتاً 

در بخش کشاورزی قرار دارد.

معاون عمرانی فرماندار تیران و کرون:

پروژه های نیمه تمام تیران در اولویت تکمیل قرار گرفت

فرمانده انتظامی شهرستان شاهین شهر و میمه از کشف یک دستگاه موتورسیکلت سنگین قاچاق به ارزش ۷ میلیارد ریال در این شهرستان خبر داد.
سرهنگ هادی کیان مهر در گفت و گو با »مهر« اظهار کرد: در راستای اجرای طرح مبارزه با قاچاق کالا و ارز، مأموران کلانتری ۱۲ فرماندهی انتظامی شهرستان 
شاهین شهر حین گشتزنی فعال و هدفمند خود درسطح حوزه مأموریتی خود به یک دستگاه موتور سیکلت سنگین فاقد پلاک مشکوک و بلافاصله آن را متوقف 
کردند. وی با بیان اینکه در بررسی های انجام شده مشخص شد موتورسیکلت توقیفی قاچاق بوده و فاقد هرگونه مدارک قانونی و معتبر گمرکی است تصریح 

کرد: کارشناسان مربوطه ارزش این موتورسیکلت را ۷ میلیارد ریال برآورد کردند.
فرمانده انتظامی شهرستان شاهین شهر و میمه با اشاره به اینکه در این رابطه پرونده ای تشکیل و برای انجام اقدامات قانونی به مرجع قضایی ارسال شد، خاطر 
نشان کرد: پلیس قاطعانه با هرگونه فعالیت مجرمانه در زمینه قاچاق برخورد می کند و از شهروندان نیز انتظار داریم هرگونه اخبار و اطلاعات در این خصوص را 

از طریق تماس با شماره ۱۱۰ به پلیس اطلاع دهند.

خبر روزتوقیف موتورسیکلت ۷ میلیارد ریالی در شاهین شهر 

عکس خبر

راه اندازی بازارچه 
 صنایع دستی
آران و بیدگل

با بیش از ۱۰۰ میلیارد ریال هزینه 
بازارچه صنایع دستی آران و بیدگل 
به عنوان نخستین بازارچه صنایع 
دستی این شهرســتان راه اندازی 
شد. این بازارچه با بیش از ۱۳ نوع 
رشــته هنری در قالب ۱۸ غرفه به 
ارائه خدمات آموزشــی و فروش 

محصولات می پردازد.

سرپرست فرمانداری ویژه کاشان:

۳۰۰ برنامه برای کنگره ملی شهدای کاشان تدوین شد
سرپرست فرمانداری ویژه کاشــان گفت: ۳۰۰ عنوان برنامه برای کنگره ملی سرداران و ۱۸۰۰ شهید 
شهرستان کاشان تدوین شــده و تاکنون ۶۰ درصد برنامه ها اجرا شده اســت.  به گزارش »مهر«، 
حمیدرضا محمدی فشارکی در حاشیه 
برگزاری جلســه هماهنگی کنگره ملی 
سرداران و ۱۸۰۰ شهید شهرستان کاشان 
گفت: ۱۶ کمیته در چهار گروه برنامه های 
کنگره را در قالب شورای سیاست گذاری 
و با حضور و نظارت نماینــده ولی فقیه 
و امام جمعه کاشان اجرا می کنند. وی 
اظهار کرد: برگــزاری نمایش میدانی در 
مهرماه و نمایشــگاه تجهیزات و ادوات 
پیشــرفته در آذرماه ازجمله برنامه های 
کنگره شهدای کاشان است. سرپرست 
فرمانداری ویژه کاشان بیان کرد: زمان دقیق اجلاسیه پایانی هنوز تعیین نشده و از دی ماه تا پایان 

سال در زمان مشخصی برگزار خواهد شد.

طرح نهضت ملی مسکن کاشان نیازمند همراهی مردم
طرح ۱۴۵۵ واحدی نهضت ملی مسکن در کاشان با پیشرفت بیش از ۷۵ درصد نیازمند همراهی 
مردم است. به گزارش خبرگزاری صدا و سیما، سرپرســت فرمانداری ویژه کاشان در این باره نیز 

گفت: عمده مشکل این طرح ناترازی آورده متقاضیان با شرایط پیشرفت طرح است. 
محمدی فشارکی در خصوص آورده نقدی متقاضیان مسکن ملی افزود: هزینه های اجرا از جمله 
عوارض صدور پروانه، هزینه پیمانی و تأمین اجتماعی به طور متوسط برای هر واحد ۷۵۰ میلیون 
تومان است که مجموع آورده متقاضی و تسهیلات بانکی به طور متوسط برای هر واحد ۵۵۰ میلیون 
تومان بوده اســت. وی گفت: تکمیل نهضت ملی مســکن نیازمند همراهی مردم است که تأخیر 
متقاضیان در زمان و مبلغ پرداختی ها موجب افزایش هزینه های ساخت و تأخیر در اجرای طرح 

می شود.

هشدار امام جمعه کاشان نسبت به پیری جمعیت
امام جمعه کاشان ضمن هشدار نســبت به پیری جمعیت گفت: با ادامه این روند تا سال ۱۴۳۰ با 

پدیده سالمندان سرراهی رو به رو خواهیم بود.
به گزارش »تسنیم«، حجت الاسلام سیدسعید حسینی در دیدار با کارکنان اداره بهزیستی شهرستان 
کاشان ضمن تبریک به مناسبت فرا رسیدن هفته بهزیستی با اشــاره به حدیثی در رابطه با اجر و 
ثواب بیشتر به کارهای سخت تر گفت: خداوند هرچه کار سخت تر باشد، ثواب بیشتری عطا می کند.

نماینده ولی فقیه در منطقه و  امام جمعه کاشان ضمن ابراز نگرانی نسبت به افزایش سالمندی در 
کشور افزود: سال ۱۴۳۰جمعیت پیر کشور حدود ۴۰ درصد خواهد بود و پیش بینی می شود با پدیده 

سالمندان سرراهی مواجه شویم و این موضوع خطرناک است. 
وی با بیان اینکه وظیفه بهزیستی ارائه خدمات به مددجویان است، گفت: این موضوع در حالی است 
که در وهله اول خدمت رسانی به پدر و مادر وظیفه فرزندان اســت و باید در خدمت والدین باشند 

چراکه باعث نزول رحمت و برکت می شود. 
حجت الاسلام حسینی ضمن اشاره به لزوم بررسی آسیب آزار سالمندان تصریح کرد: باید تبیین 
شــود تنفس یک فرد مســن در منزل چه رحمتی را برای آن مجموعه به ارمغان دارد و این جهل 

متأسفانه در برخی خانواده ها وجود دارد که سالمندان برای آنان دست و پا گیر هستند.

با مسئولان

سخنگوی اداره برق کاشان:

۳ ترانس برق در یک روز 
به علت بار  زیاد شبکه در 

کاشان سوخت
سخنگوی اداره برق کاشان گفت: فقط در یک 
روز سه ترانس به علت بار زیاد شبکه برق در 

کاشان سوخت.
سجاد ایجادی در گفت و گو با »مهر« با اشاره 
به گرمای بی ســابقه در کاشان اظهار کرد: به 
گفته مقامات مســئول در اداره هواشناسی 
کاشان گرمای کاشــان در روز یک شنبه )۳۱ 
تیرماه( طی ســال های اخیر بی سابقه بوده 
است. وی با اشــاره به اینکه این گرما باعث 
استفاده بیشتر از وســایل برقی و در نتیجه 
فشار به شبکه توزیع برق کاشان شده است، 
ابراز کرد: در اثر این گرمــا و دمای بالای ۴۵ 
درجه و فشار مضاعف بر شبکه توزیع برق در 
سه نقطه از شهر سه ترانس با توان های ۵۰۰، 
۳۱۵ و ۲۰۰ کاوا به علت فشار زیاد و بار شبکه 

برق سوخت.
مدیر روابط عمومی اداره برق کاشان با اشاره 
بــه اینکه برق این ســه منطقه با ســوختن 
ترانس ها قطع شــد، تصریح کرد: در پی این 
اتفاق ۱۰ گــروه عملیاتــی از نیروهای واحد 
اتفاقات و پیمانکاران تجهیز و به محل حادثه 
اعزام شــدند. ســخنگوی اداره برق کاشان 
با اشــاره به اینکه با اعزام نیروها و تیم ها در 
اسرع وقت ترانس های سوخته تعویض شد، 
گفت: بار زیاد شبکه، عدم کنترل بار در زمان 
پیک مصرف و فشار زیاد شبکه از علل اصلی 

سوختن ترانس بوده است.
ایجادی با اشاره به لزوم مدیریت مصرف برق 
توسط همشهریان کاشانی افزود: لازم است 
همشهریان عزیز در ساعات پیک، از روشن 
کردن وسایل برقی پرمصرف مثل اتو، ماشین 

لباسشویی و... خودداری کنند.

اخبار

عکس: خبرگزاری صدا و سیما

استان

آغاز مسابقات لیگ شنای 
آب های آزاد کشور در چادگان

رئیــس اداره ورزش و جوانــان شهرســتان 
چادگان گفت: برای اولین بار در ورزش استان، 
شهرستان چادگان میزبان مســابقات شنای 

آب های آزاد کشوری ویژه آقایان خواهد بود. 
رضا آقایی با اشــاره به آغاز مســابقات شنای 

آب های آزاد کشوری ویژه آقایان از روز گذشته 
در چادگان اظهار کرد: این مسابقات تحت عنوان 
»جام شــهدای خدمت« و به یاد این شهیدان 
برگزار می شــود، با پیگیری های انجام شــده 
مجوز احــداث پایگاه های آب هــای آزاد صادر 
شد و همزمان با این مســابقات، افتتاحیه این 

پایگاه ها را هم داریم. 
رئیس اداره ورزش و جوانان شهرستان چادگان 

افزود: این مســابقات به صورت دوگانه است 
که در حاشیه مسابقات شــنای آب های آزاد، 
مســابقات دوومیدانی برگزار می شود و تا این 
لحظه ۱۰ تیم از سراسر کشــور برای شرکت در 

این مسابقه اعلام آمادگی کرده اند. 
او گفــت: تیم های ورزشــی روز یکشــنبه وارد 
شهرســتان چادگان شدند و مســابقات از روز 
دوشنبه در دهکده تفریحی زاینده رود آغاز شد و 

اختتامیه این مراسم ظهر روز سه شنبه )امروز( 
برگزار خواهد شد.

وی تأکید کرد: ســطح آمادگی شهرســتان در 
زیرساخت های این مســابقات خوب است که 
امیدواریم که این مهم پایه گــذاری و ادامه دار 
شــود و مســئولان شهرســتانی نیز در تلاش 
هســتند که این مســابقه به بهترین نحو اجرا 

شود. 



سه شنبه ۲ مرداد ۱۴۰۳ / ۱۷ محرم ۱۴۴۶ / ۲۳ جولای ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۳۷

شکستن قفل چندساله پروژه انتقال آب از دریای عمان به قلب ایران به همت دولت سیزدهم 

فراز و فرودهای انتقال آب به اصفهان

پروژه انتقال آب از دریای عمان به اصفهان از جمله طرح های مهم و اساسی بود که 
در دولت شهید رئیسی آغاز شد و عملیات اجرایی آن نیز در حال حاضر با سرعت 
در حال انجام است؛ پروژه ای که باید در دولت چهاردهم با جدیت دنبال شود و به 

بهره برداری برسد. 
به گزارش »ایمنا«، عملیات اجرایی مرحله نخست پروژه انتقال آب از دریای عمان 
به استان اصفهان مهر ۱۴۰۱ آغاز شد و در دولت سیزدهم در ۲۴ نقطه در حال تکمیل 
است، همچنین عملیات اجرایی مرحله دوم این پروژه، هفتم مهر ۱۴۰۲ با حضور 
رئیس جمهور شهید آغاز شد. در این راستا ۷۰ میلیون متر مکعب در مرحله نخست 
و ۴۰۰ میلیون متر مکعب آب در مرحلــه دوم از طریق اجرای این پروژه به اصفهان 
انتقال داده می شود؛ مسئولان تأکید دارند که اجرای این پروژه تنها با هدف تأمین 
آب برای صنایع موجود در استان است و طرح توسعه واحدهای صنعتیِ آب بر در 
دستور کار نیست. انتقال آب دریای عمان به اســتان اصفهان یکی از سریع ترین 
پروژه های در دست اجرای کشور است که با حمایت صنایع بزرگ در مدار پیشرفت 
قرار دارد و به گفته سیدرضا مرتضوی، استاندار اصفهان حمایت مجموعه های صنعتی 
بزرگ استان از جمله پالایشــگاه، فولاد مبارکه، ذوب آهن و اتاق بازرگانی شرایط 
خوبی را از نظر پشتیبانی برای این طرح رقم زده است، همچنین شرکت آب صفه، 
پیمانکار طرح انتقال آب از دریای عمان بوده و با استفاده از ظرفیت پیمانکاران قوی 
خود توانسته است در بخش های مختلف این پروژه را تقسیم کار کند و با همکاری 
پیمانکاران مختلف به پیش برد. در واقع تمام واحدهای صنعتی اســتان پس از 
اجرای این طرح، موظف هستند تأمین آب خود را از مسیر این پروژه انجام دهند و 
همه واحدهای صنعتی استان باید غیر از شبکه فعلی، تدبیر دیگری نیز برای تأمین 
آب داشته باشند، از این رو بعضی از مجموعه های سهام دار همچون هلدینگ پترو 
پالایش اصفهان، فولاد مبارکه و ذوب آهن علاقه منــد به برنامه ریزی برای اجرای 
تأمین آب خود هستند که از این طرح ها صنایع دیگر استان نیز بهره مند خواهند شد.

رئیس کمیسیون ویژه آب و مناطق کم برخوردار شورای اسلامی شهر اصفهان در این 
باره با اشاره به خشکی دائمی زاینده رود و مشکلاتی که برای اصفهان به همراه داشته 
است، می افزاید: مدیران شهری در ادوار گذشته تلاش های فراوانی برای رفع این 

مشکل داشتند و البته کمتر نتیجه ای حاصل کردند. 
مجید نادرالاصلی  تصریح می کند: در دولت های گذشته اگرچه همه برای برون رفت 
از این گرفتاری تلاش هایی انجام دادند، اما تنها روی کاغذ و به صورت مصوبه ماند 
و به رغم اشتیاق برای حل این مسئله، مشکلات همچنان برطرف نشده است. وی 
ادامه می دهد: چند راه حل برای این مسئله و جاری شدن زاینده رود از جمله احداث 
تونل سوم کوهرنگ، ساخت سد بر دهانه آن و پمپاژ آب روی میز وجود داشته است. 
وی می گوید: این مسیر اگرچه مورد تأکید وزارت نیرو است و بر اجرایی شدن آن 
همواره تأکید می شود، همچنین در همین زمان نیز کارگاه آن فعال است، اما طی 

دوران مختلف با موانعی مواجه شده که نتیجه آن کُندی در پیشرفت کار است، اما 
تعطیل نیست و پمپاژ آب تا حدودی برقرار است. رئیس کمیسیون ویژه آب و مناطق 
کم برخوردار شورای اسلامی شهر اصفهان ادامه می دهد: تونل بهشت آباد موضوعی 
است که بیش از ۲۰ سال در تمام دولت ها بر اجرا شدن آن تصریح شده و اقدامات 
مؤثر به ویژه در زمینه مطالعات تخصصی، فنی، زیست محیطی و گردشگری انجام 
شده است. نادرالاصلی با اشاره به اینکه این موضوع از ناحیه بسیاری از متولیان، 
مســئولان، دغدغه مندان، متخصصان و مطالبه گران اصفهانی در تهران و اصفهان 
مورد پیگرد حقیقی، حقوقی و قضائی قرار می گیرد، بیان می کند: این پروژه با توجه 
به برخی کنش های مطالبه گرانه در خارج از استان و بیشتر در استان همجوار غربی 
همواره با چالش های اجرایی روبه رو بوده، از این رو تاکنون اقدامات عملیاتی مؤثری 
در این زمینه انجام نشده است. وی با بیان اینکه این طرح و اجرای آن می توانست 
برای منطقه امکانات توسعه ای اقتصادی، گردشگری و کشاورزی فراوانی را برای 
اهالی محل به ویژه جاری شــدن زاینده رود به ارمغان آورد، می گوید: مطالبه گران 
دلسوخته ای که فقط مطالبه برای آنها مهم است، از آغاز هر اقدامی برای این پروژه 
مهم ملی، استانی و منطقه ای ابا دارند و مانع هستند، از این رو کار اجرا در این مسیر 
مسدود است، کارگران بیکارند و مردم محل از مواهب اجرای آن از توسعه یافتگی 
محروم هستند. وی با اشاره به سومین راه حل برای جاری شدن آب به صورت دائمی 
در زاینده رود ادامه می دهد: رسیدن آب از مسیر دریا به فلات مرکزی کشور و از جمله 
اصفهان برای کوتاه کردن دست اندازی های صنعت بر آبِ گوارای زاینده رود و حذف 
برداشت های فراوان از ســفره های زیرزمینی، طرحی است که در دولت دوازدهم 
به شدت مورد اقبال قرار گرفت تا جایی که مسئولان مرتبط وقت، برون رفت اصفهان 

از مشکل کم آبی را موقوف بر همین مسیر دانستند. 
نادرالاصلی می گوید: مسئولان ذی ربط برای تحقق این مهم به شرکت تأمین آب 
صفه بهای بیشــتری دادند و آن را متولی اجرای طرح کردند، همچنین واحدهای 
صنعتی بزرگ اســتان همچون فولاد مبارکه، ذوب آهن، پالایشگاه اصفهان، اتاق 
بازرگانی و شهرداری نیز سهام داران خُرد و کلان این پروژه شدند و سرانجام عملیات 
اجرایی پروژه آغاز شــد. وی با بیان اینکه آغاز عملیات اجرایی این پروژه به دولت 
دوازدهم وصال نداد، خاطرنشان می کند: مدیریت استانی در دولت سیزدهم به 
طور ویژه و با جدیت بیشتری به این پروژه در کنار راه های دیگر پرداخت و با اتکا بر 
مطالعات و برنامه ریزی های انجام شده در گذشته، اواسط سال ۱۴۰۱ اجرای پروژه 
با به کارگیری ده ها پیمانکار زبده و بیش از ۱۲۰۰ جوشکار، صدها مهندس و کارگر 
و ماشین آلات فراوان و دستگاه های حفار، در مســیر ۵۳۰ کیلومتری اصفهان به 
سیرجان آغاز شد و اجرای طرح به سوی دریا از کیلومتر ۷۰۰ هم گذشت، همچنین 
این مسیر تا رســیدن به آب های مطمئن دریا از منطقه ســیریک دریای عمان با 

قاطعیت تمام در حال انجام است. 

رئیس کمیســیون ویژه آب و مناطق کم برخوردار شورای اســلامی شهر اصفهان 
می گوید: امروز این پروژه با تلاشــی جهادی و اعتماد به ســرمایه و توان اجرایی 
و تکنولوژیک متخصصان داخلی دنبال می شــود و امیدواریم با رفع بعضی موانع 
اداری و اجراییِ فلات مرکزی به آب های آزادِ دریا بــرای بهره گیری همه جانبه از 
جمله صنعت و در مراحل بعدی صنایع کشــاورزی، گلخانه ای و سایر صنایع خُرد 
دسترســی قابل قبول و مطمئنی داشته باشــد. نادرالاصلی با اشاره به دسترسی 
به آب های مطمئن و درون اســتانی جنوب اســتان به عنوان راهی دیگر برای رفع 
بحران کم آبی و خشــکی زاینده رود در اصفهــان بیان می کند: امروز شــهرهای 
جنوبی استان بیشتر از مشــکل کمبود آب به ویژه آب شُــربِ باکیفیت، گله مند و 
به دنبال یافتن مســیرهایی برای رفع مشکل خود هســتند، بنابراین تمام ارکان 
استان برای این مشکل درصدد چاره جویی است. وی تصریح می کند: امروز اگر 
چه باید قانون دسترســی به آب و بهره برداری قانونمنــد از آب های زیرزمینی در 
مصارف گوناگون به صورت نهادینه در جای جای کشــور عملیاتی و اجرا شــود، اما 
همه مســتحضرند که آب زاینده رود و حقابه بران از اصول شرعی بوده که مدت ها 
اســت در ابهام و غفلت افتــاده و با بهانه هایــی از جمله کاهش نــزولات جوی، 
ایجاد و تعریف مصــارف جدید و افزایــش جمعیت های حاشــیه ای، این حق، 
تودیع نشده و انبوهی از کشاورزان را در شــرق و غرب اصفهان دچار چالش های 
جدی در زندگی و درآمد کرده اســت، بنابراین مدیریت استان در دولت سیزدهم 
 عزم خــود را بر جایگزینی منابع جدیــد آبی جزم کرد و به مطالعات انجام شــده 

در حوزه جنوب استان واقف شد. 
رئیس کمیســیون ویژه آب و مناطق کم برخوردار شورای اســلامی شهر اصفهان 
اضافه می کند: این دولت برای اجرا شــدن طرح ها تلاش بی وقفه ای را با حمایت 
رئیس جمهور شهید و البته با تأکیدات مکرر رهبر معظم انقلاب در دیدارها و مراسم 
گوناگون برای رفع مشــکل آب اصفهان آغاز و به دستاوردهای بسیار خوبی دست 

پیدا کرد. نادرالاصلی با بیان اینکه عملیات اجرایی این پروژه به رغم برخی نظرات 
متفاوت آغاز شده و این راه به نیمه رسیده است، خاطرنشان می کند: اگرچه اجرای 
طرح از ناحیه شخص وزیر نیرو مورد پیگیری بوده و دائم مورد رصد است، اما اجرای 
آن استانی و البته تأمین منابع مالی آن نیز با مولدسازی بعضی سرمایه ها در شهر، 
به اصفهان واگذار شده است. وی با اشاره به اینکه سامانه دوم آب شرب اصفهان 
مسئله دیگر و البته بسیار مهم، فوق استراتژیک و حیاتی برای حلقه ۶ میلیون نفری 
استان، توابع و همسایگان آن است، تأکید می کند: طی چند روز اخیر زمزمه هایی از 
گوشه و کنار و از طرف برخی چهره های آشنا و دوست به گوش می رسد که انتقال آب 

دریا پرهزینه است، کیفیت ندارد و صِرف مصرف صنعت است. 
رئیس کمیسیون ویژه آب و مناطق کم برخوردار شــورای اسلامی شهر اصفهان با 
اشاره به اینکه از ناحیه مدیریت سابق در دولت دوازدهم نیز بر اهمیت انتقال طرح 
آب دریا تأکید و اذعان شــده اســت و این پروژه و امثال آن باید در مدیریت های 
چندساله پیشــین انجام می شــد، ادامه می دهد: در دوره دولت سیزدهم قفل 
رسانه ها از پرداختن به مشکل آب اصفهان گشوده شد؛ در حال حاضر اصفهان شهره 
به صرفه جویی در کشور بوده، به ویژه اینکه دارای رتبه دوم یا اول در استفاده بهینه از 
آب است، همچنین استفاده از پساب و چرخش جریان آب در صنایع بزرگ به عنوان 
یک فرهنگ در آمده است. وی با تأکید بر اینکه ورود آب مطمئن دریا از مسیر عمان 
چالش مشکل بی آبی صنعت در اصفهان را برای ده ها سال مرتفع خواهد کرد، اظهار 
می کند: دسترسی به آب های جنوبی استان در وهله نخست برای رفع مشکلات 
جدی مردم شهرستان های ســمیرم، شهرضا، دهاقان و ســایر شهرهای مسیر، 
همچنین حل مسائل زیست محیطی، بهداشتی، آب شرب، چرخه تالاب گاوخونی 
و کلان شهرِ بیش از دو میلیون نفری اصفهان و صدها هزار نفر در شهرهای همسایه 
آن از واجباتی است که در اجرای این طرح ها حاصل خواهد شد و اصفهان به تعبیر 

مدیر منطقه ای آب وزارت نیرو، سال های آینده از بحران خارج خواهد شد.

با حضور معاون وزیر ارتباطــات و فناوری اطلاعات 
ساخت کارخانه هوش مصنوعی در شهرک علمی و 

تحقیقاتی اصفهان آغاز شد.
بنابر اعلام روابط عمومی شهرک علمی و تحقیقاتی 
اصفهان، راه اندازی کارخانه هوش مصنوعی اصفهان 
با هدف پــردازش زبان طبیعــی، رباتیک و هوش 
مصنوعی، یادگیری ماشــین، تشــخیص تصویر 
و گفتار، پزشــکی و کشــف دارو، محیط زیست و 
کشــاورزی و همچنین تجزیه و تحلیل پیشــرفته 

داده ها پیگیری می شود.

برای دستیابی به این اهداف، ویژگی های مختلفی 
در طراحــی این کارخانه لحاظ شــده کــه از جمله 
مهم ترین آنها می توان بــه قرارگیری در بزرگ ترین 
منطقه علمی کشــور، نزدیکی به دانشگاه صنعتی 
اصفهان، نزدیکی به پارک داده اصفهان – پردیس 
فولاد شــهر، امکان اســتقرار بیش از ۳۰ شــرکت 
دانش بنیان و فناور در حوزه های تخصصی فناوری 
اطلاعات، زیرساخت حرفه ای و در دسترس با بیش 
از ۱۰۰ رک پردازش گرافیکی، فضای ذخیره ســازی 
انبوه، لینک های ارتباطــی داده متنوع و با کیفیت، 
انرژی اختصاصی کاملًا پایــدار و امکانات رفاهی و 

استقرار کاملًا مدرن اشاره کرد.
بر اســاس برنامه ریزی و با توجه بــه فعالیت های 
مهندســی و تأمین تدارکات انجام شده پیش بینی 

می شــود اجرای تمامی مراحل تا سال ۱۴۰۵ ادامه 
یابد، اما مرحله اول آزمایشــی مرکــز داده کارخانه 
هــوش مصنوعــی در انتهــای ســال ۱۴۰۴ آماده 
بهره بــرداری خواهد بــود. برای این مهــم، میزان 
ســرمایه گذاری اجرایی ۸۰۰ میلیارد ریال و میزان 
سرمایه گذاری زیرساختی ۱۸۰۰ میلیارد ریالی برای 

مرحله اول برآورد شده است.
گفتنی است شــهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان 
تاکنون به عنوان حلقه واسط میان دولت، صنعت و 
دانشگاه در جهت توسعه اقتصادی مبتنی بر دانش 
و نهایتاً تبدیل علم به ثروت در کشــور ایفای نقش 
کرده است. هم اکنون در شهرک علمی و تحقیقاتی 
اصفهان حدود ۷۰۰ واحد دانش بنیان و فناور مستقر 

هستند.

 آغاز ساخت کارخانه هوش مصنوعی در شهرک 
علمی و تحقیقاتی اصفهان

خبر روز

ثبت ۱5۴9 تخلف صنفی در اصفهان
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان اصفهان با اشاره به ثبت ۱۵۴9 تخلف صنفی از ابتدای سال 
تاکنون گفت: پرونده تخلف ۱۲۶۲ واحد صنفی برای صدور حکم به تعزیرات حکومتی ارســال شده 
است.  به گزارش خبرگزاری صداوسیما، شاهین آذری افزود: ارزش پرونده های تشکیل شده بیش 
از 9۶۶ میلیارد ریال و برخی از مهمترین تخلف های مذکور، گرانفروشی، کم فروشی و فروش خارج از 
شبکه است. وی گفت: ۳9۵۱ بازرسی از واحد های صنفی استان از ابتدای سال جاری تا پایان خرداد 
انجام شده است. مدیرکل صنعت، معدن و تجارت اســتان اصفهان افزود: ۴۶۳ گزارش مردمی از 
ابتدای سال تاکنون در قالب شــکایت تلفنی و حضوری در بخش های مختلف دریافت شده و مورد 

بررسی قرار گرفته است. 

 تمدید تخفیف ۳5 درصدی صدور پروانه در اصفهان
تا پایان مرداد 

معاون شهرسازی و معماری شهردار اصفهان از تمدید تخفیف دریافت گواهی پایان کار و گروه پروانه 
ساختمانی در این کلان شــهر خبر داد. سیدمرتضی حســام نژاد در گفت وگو با »ایمنا« با بیان اینکه 
سی ویکم مرداد سال جاری آخرین فرصت بهره مندی مؤدیان و متقاضیان دریافت پروانه و گواهی 
ساختمان از تخفیف های ویژه عوارض شهرسازی است، اظهار کرد: این تخفیف ها به منظور رفع بخشی 
از چالش ها و مشکلات فعالان اقتصادی و حوزه ساخت وساز، حمایت از کسب و کارها، اشتغال آفرینی 
و جهش تولید در بخش مسکن و رونق ساخت وساز شهری ارائه شده است. وی با اشاره به اینکه با 
پیشنهاد شهرداری اصفهان لایحه تخفیف پرداخت عوارض شهرسازی با در نظر گرفتن شیوه پرداخت 
نقدی با قید دو فوریت در جلسه صدوچهل ودوم شورای اسلامی شهر اصفهان مصوب شد، تصریح کرد: 
تخفیف های )پرداخت نقدی( مشمول پرداخت ۱۰۰ درصد نقد با ۳۵ درصد تخفیف با یک ماه تمدید 
تا پایان مرداد و شیوه های تسهیل، تقسیط و تهاتر بدهی تا پایان شهریور سال جاری برای متقاضیان در 
نظر گرفته شده است. معاون شهرسازی و معماری شهردار اصفهان ادامه داد: در حال حاضر در آستانه 
مرحله دوم تمدید ارائه تخفیف های عوارض شهرسازی با ۳۵ درصد بخشودگی تا سی ویکم مرداد و 
تمدید این فرصت استثنایی برای متقاضیان در تلاش است تا با ارائه این تخفیف ها، به کاهش هزینه 

تولید مسکن کمک کنیم و امکان خانه دار شدن شهروندان اصفهانی را افزایش دهیم. 

فعال بازار مسکن اصفهان:

اجاره بها تابعی از تورم مسکن است
یک فعال بازار مسکن اصفهان گفت: اگر عرضه مسکن زیاد باشــد قیمت رهن و اجاره کاهش می 
یابد. احسان توکلی در گفت و گو با »بازار« و در پاسخ به اینکه با توجه به اینکه بازار مسکن در سکون و 
سکوت است چرا وضعیت اجاره بها به این شکل صعودی شده است، اظهار کرد: در صورتی که عرضه 
مسکن زیاد باشد قیمت رهن و اجاره کاهش می یابد ولی وقتی عرضه مسکن در فصل جابه جایی 
بالا باشد بازار دست دلال و واسطه می افتد. وی افزود: قیمت رهن و اجاره در مناطق مختلف شهر نیز 
تفاوت زیادی با هم ندارند؛ امسال قیمت ها افزایش زیادی داشته و اختلاف بین مالک و مستأجران 
نیز بیشتر شده است. این فعال بازار مسکن، ابراز کرد: مسیری که سیاست گذاران مسکن برای مهار 
تورم اجاره در پیش گرفتند بیشتر وضع سیاســت هایی همچون نرخ گذاری دستوری بوده ولی این 
سیاست راه به جایی نبرده است؛ تورم اجاره بهای مسکن تابعی از تورم مسکن و تورم عمومی است و 
البته تأثیرپذیری آن از تورم عمومی بیشتر است. وی با اشاره به اینکه به جای تمرکز بر کنترل دستوری 
تورم اجاره بها بهتر است دولت سیاست هایی برای مهار تورم عمومی در پیش بگیرد، تأکید کرد: این 
مسئله باعث می شود که در میان مدت آثار آن بر کاهش ســرعت رشد قیمت مسکن و به دنبال آن 

کاهش تورم اجاره بها محسوس باشد.

کافه اقتصاد

نماینده مردم چادگان، فریدن و فریدونشهر در مجلس گفت: انتظار ما از دولت چهاردهم این است که نسبت به راه اندازی صنعت در شهرستان های غرب استان 
اصفهان توجه داشته باشند. حجت الاسلام اسماعیل سیاوشی با اشاره به روند رو به افزایش بیکاری در شهرستان های چادگان، فریدن و فریدونشهر اظهار کرد: 
یکی از اصلی ترین دلایل این میزان بیکاری نبود فرصت شغلی است. وی از نبود صنعت در این سه شهرســتان گلایه کرد و افزود: این در حالی است که هزاران 
کارخانه فعال در شهرستان اصفهان و در شعاع ۵۰ کیلومتری مستقر است و در سه شهرستان غرب استان کمبود صنعت به خوبی احساس می شود. این نماینده 
مردم در مجلس گفت: شهرک صنعتی فعالی در حوزه انتخابیه وجود ندارد و همین بیکاری باعث شده است که مردم منطقه مهاجرت کنند. وی ادامه داد: با توجه 
به اینکه منطقه اراضی کشاورزی دارد باید حداقل کارخانه فرآوری محصولات کشاورزی فعال می شد که متأسفانه این مهم هم صورت نپذیرفته است و مسئولان 
کم کاری کردند. حجت الاسلام سیاوشی تصریح کرد: انتظار ما از دولت چهاردهم این است که نسبت به راه اندازی صنعت در شهرستان های غرب استان اصفهان 

توجه داشته باشند.

صنایع در شهرستان های غرب اصفهان راه اندازی شود

 تأمین نیاز گندم 
تمام خبازی ها، صنف و 

صنعت کشور 
مجری طرح خودکفایی گندم وزارت 
جهاد کشــاورزی اظهار کرد: با توجه 
بــه افزایش تولید و خریــد تضمینی 
گندم ســال جاری تمامی نیاز گندم 
خبازی ها، صنف و صنعت کشــور از 
محل تولید داخل تأمین خواهد شد و 

نیاز به واردات گندم نخواهیم داشت.

عکس خبر

 احتمال کاهش قیمت طلا 
در روزهای آینده کم است

رئیس اتحادیه طلا و جواهر تهران می گوید: 
احتمال کاهش قیمت طلا در روزهای آینده 

کم است. 
به گــزارش »ایراســین«، نادر بذرافشــان 
گفت: با انتخاب دکتر پزشــکیان به عنوان 
رئیس جمهــور منتخب، قیمت هــا از نیمه 
دوم تیرماه در بازار طلا و سکه با روند عادی 
 و منطقی بازگشــایی شــد و روند کاهشی 
به خود گرفتند.تا جایی کــه بازار طلا صعود 
غیرکارشناسی خود را در فاصله بین دور اول 
 و دوم انتخابات پس گرفت و رشــد حدود
 ۳۲ دلاری انــس طــلا نیز تأثیری بــر بازار 

داخلی نداشت. 
رئیس اتحادیه طــلا و جواهر تهــران بیان 
می دارد: بازار طلا در طول هفته گذشــته به 
دلیل فرا رســیدن دهه محــرم تعطیل بود. 
پس از بازگشــایی بازار در اولین روز کاری 
هفته جاری نیز ریزش ۶۲ دلاری انس طلا، 
بازار داخلی را تحت تأثیر قرار داد تا از قیمت 
طلای ۱۸ عیار و سکه در بازار داخلی کاسته 
شود. با این حال بازار طلا و سکه طی یک ماه 
گذشته ثبات نسبی و کاهش خود را سپری 
کرد و اکنــون قیمت ها در این بــازار با بازار 
جهانی و قیمت ارز در بازار داخلی هم خوانی 
دارد. بنابراین احتمال کاهش قیمت طلا در 

روزهای آینده کم است. 
بذرافشان عقیده دارد با توجه به پیش بینی 
و تحلیل هایی که در بــازار جهانی طلا برای 
افزایش قیمت ها وجود دارد، بازار طلا داخلی 
نیز در ادامه ســال تحت تأثیر قــرار خواهد 

گرفت تا قیمت ها صعودی شود. 
او می گوید: با توجه بــه صحبت های دکتر 
پزشکیان در مناظره های پیش از انتخابات و 
رویکرد ایشان نسبت به حوزه اصناف، انتظار 
اتخــاذ تصمیمات تخصصی و کارشناســی 
برای این حوزه وجود دارد. با وجود این باید 
صبور بود تا وزرای پیشــنهادی ایشان مورد 
تأیید قرار گیرند و ســکان دولت چهاردهم 
 را به دســت آورند تــا بینیم چــه اتفاقاتی 

در عمل رخ می دهد. 



    گردشگری و میراث4سه شنبه ۲ مرداد ۱۴۰۳ / ۱۷ محرم ۱۴۴۶ / ۲۳ جولای ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۳۷

۷۰ میلیارد ریال برای مرمت میراث جهانی 
گنبد قابوس تخصیص یافت

مدیر پایگاه میراث جهانی گنبد قابوس برای مقابله با رویش گیاهان بر روی گنبد برج، 
بررسی سلامت سازه و انجام اقدامات مرمت اضطراری ۲۳۰ میلیارد ریال اعتبار نیاز بود 
که در سفر رئیس دولت سیزدهم به گلستان ۱۲۰ میلیارد ریال آن مصوب شد و تاکنون 

۷۰ میلیارد ریال آن تخصیص یافته است.
به گزارش خبرگزاری صدا و سیما، عبدالمجید نورتقانی، ضمن ارائه گزارشی از آخرین 

وضعیت این اثر جهانی، گفت: بعد از ســیل ســال ۱۳۹۸ و رویش علف های هرز در 
قسمت گنبد رک این بنای تاریخی، میراث فرهنگی دستور نصب داربست ها و انجام 
مرمت اضطراری را صادر کرد.بعد از انجام عملیات بوته کنی، تصمیم گرفته شد مشکل 
رویش گیاهان به صورت بنیادی حل شود لذا تهیه طرح مرمت گنبد قابوس در برنامه 
جدید معاونت میراث فرهنگی قرار گرفت و با تخصیص سه میلیارد ریال اعتبار طرح 
مطالعاتی مرمت پوســته خارجی گنبد رک این بنا با همکاری اساتید دانشگاه شهید 
بهشتی تهیه شد. او همچنین مقابله با رویش گیاهان، بررسی سلامت سازه و انجام 
اقدامات مرمت اضطراری را از جمله اولویت های این بنا دانست و خاطرنشان کرد: برای 
تحقق این مهم ۲۳۰ میلیارد ریال اعتبار نیاز بود که در سفر دولت سیزدهم به گلستان 

۱۲۰ میلیارد ریال آن مصوب شد که تاکنون ۷۰ میلیارد ریال آن تخصیص یافته است.  
نورتقانی افزود: ۵۰ میلیارد ریال از اعتبارات تخصیصی برای مرمت یک سوم آجر های 
قسمت رک )مخروطی( جبهه غربی این بنا که بیشتر دچار آسیب شدند، هزینه خواهد 
شد. آجر هایی که در این قسمت بنا دچار آسیب کمتر شده باشند پس از پاک سازی، 
دوباره استفاده خواهند شــد و آجر هایی هم که آسیب زیادی دیدند و قابل نگهداری 
نیستند، حذف و آجر های ریشه دار جدید جایگزین آنها می شود. مدیر پایگاه میراث 
جهانی گنبد قابوس گفت: مصالح موردنیاز برای نصب آجر ها هم پس از تهیه سنگ گچ 
از سمنان در کوره ای جداگانه که در محوطه بنای گنبد قابوس احداث می شود، تولید 
خواهد شد.  نورتقانی بابیان اینکه جبهه غربی قســمت رک )مخروطی( بنای گنبد 

قابوس ۱۵۰۰ آجر دارد که همگی آنها بررسی، خاک پشت آنها پاک سازی و بندکشی 
خواهند شد، افزود: بیشتر این آجر ها در عملیات مرمت این بنا در دهه ۴۰ کارگذاری 
شدند که در صورت فرسودگی، آجر های جدید ریشه دار جایگزین آنها می شود. او یادآور 
شــد: ۲۰ میلیارد ریال از اعتبارات تخصیصی نیز صرف انجام مطالعات سلامت سازه 
شامل فن شناسی دقیق بنا از حیث سازه ای و انجام آزمایش هایی از بنا که نیاز به نصب 
داربست دارد، هزینه خواهد شد. مدیر پایگاه میراث جهانی گنبد قابوس افزود: برای 
مرمت و بازسازی قسمت رک بنا گنبد قابوس به ۱۵۰ میلیارد ریال اعتبار دیگر نیاز است 
که امیدواریم اعتبارات مصوبه سفر دولت سیزدهم به گلستان در این بخش تا پایان 

سال جاری کامل محقق شود. 

ســال ۹۶ بود که معاون ســرمایه گذاری 
عاطفه قلع ریز

میراث فرهنگی اصفهان اعلام کرد که هتل 
سازی در اصفهان صرفه اقتصادی ندارد و دلیل آن را گرانی زمین عنوان 

کرد.
به گزارش »مهر«، هتل ها در اصفهان قدمت بالایی دارند و نیاز به ساخت 
هتل های جدید در اســتان از دهه های گذشته مطرح شده است و این 
در حالی است که سال گذشته تنها یک هتل به مجموعه هتل های شهر 

اصفهان اضافه شد.
کریمی یکی از فعالان صنعت هتل ســازی با بیان اینکه تنها ۳ هتل ۵ 
ستاره و ۴ هتل ۴ ستاره در اصفهان وجود دارد گفت: هتل سازی مثل هر 
صنعت دیگری نیازمند سرمایه گذاری های کلان است و از توان هر فردی 
بر نمی آید هر چند این تضمین باید برای هتل سازان باشد که در شهری 
اقدام به هتل سازی کنند که گردشگران بسیاری را جذب کند مسئله ای 

که در اصفهان به مرور با خشکی زاینده رود کاهش یافت.
وی با بیان اینکه افزایش هتل های ۴ و ۵ ستاره در استان اصفهان جزو 
سیاست های یک دهه گذشته میراث فرهنگی استان بوده است، افزود: 
هتلداران تنها عامل تشویقی را حمایت استانداری، شهرداری و میراث 
فرهنگی در مکان یابی و ساخت هتل های مجلل و ۵ ستاره که مطابق با 

استانداردهای بین المللی و دارای ۱۰۰ اتاق باشد، می دانند.
وی ادامه داد: هزینه ســاخت هر متر مربع هتل مانند هزینه ســاخت 
مســکن بســتگی زیادی به قیمت زمینی دارد که هتل در آن ساخته 
می شود. از آنجایی که هتل ها مساحت زیادی طلب می کنند و معمولًا 
باید در مناطق استراتژیک شهر باشند، لذا هزینه خرید زمین بسیار بالا 

خواهد بود و سرمایه گذاران آن باید توانایی مالی بالایی داشته باشند.
وی ادامه داد: معمولًا نیمی از این مبلغ ســرمایه اولیه است و باقی آن 
نیز با حمایت های دولت از هتلداران و سرمایه داران به صورت تخصیص 
وام های کم بهره تأمین می شــود و می تواند صنعت هتل ســازی را به 

عنوان چهارمین صنعت درآمدزا در ایران پایدار کند.
وی تعداد گردشگران ورودی به ایران در سال ۲۰۲۳ میلادی )دی ۱۴۰۱ 
تا دی ۱۴۰۲( را ۳.۹ میلیون نفر دانســت و افزود: یکــی از ارز آورترین 
گردشگران، گردشگران سلامت هســتند که به ۳ تا ۵ هزار دلار به ازای 
هر گردشگر می رســد و با توجه به اینکه این گردشــگران مدت اقامت 
طولانی تری نیز دارند، سود حاصل از ســاخت هتل به منظور اقامت و 
رفاه حال این دست گردشگران بسیار بالا است. پس از آن گردشگران 
مذهبی قرار دارند که ارزآوری آن برای کشــور بیش از ۳۰ درصد رشــد 

داشته است.
غلامی از دیگر فعالان حوزه صنعت هتل سازی بیان داشت: اصفهان که 
به جهت جذب گردشگر ســالهای رو به افول رفت است هم پای آن نیز 
صنعت هتل سازی در این کلان شهر خوابیده است و هتلداران و سرمایه 
داران به جای اصفهان به مشهد رهسپار و ساخت هتل را در این شهر و 
حتی شهرهای خطه خلیج فارس همچون کیش که همواره شاهد ورود 

بسیاری از گردشگران بوده است، روی آورده اند.

وی گفت: امروزه اکثر هتل های اصفهان خالی از گردشــگر است و در 
زمان های پیک گردشگری تنها بخشی از ظرفیت آنها پر می شود و این 

مسئله هتلداران را از اجرای برنامه های توسعه عقب نگه داشته است.

هر ساله اصفهان یک قدم از صنعت هتل سازی به عقب بر می گردد
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی استان اصفهان 
گفت: اصفهان در عرصه صنعت هتل در ســال های اخیر بسیار بد عمل 
کرده است و برخی واحدها که به اسم هتل ایجاد شده است در شأن و 

جایگاه استان نیست.
امیر کرم زاده افزود: شأن و جایگاه گردشگری اصفهان داشتن دست 

کم ۲۰ هتل پنج ستاره و چهار ستاره است.
اصفهان طی این سال ها نتوانسته همچون دیگر کلان شهرها روی یک 
محور از گردشگری و جذب یک طیف خاص از گردشگران اقدام عاجلی 
صورت دهد هر چند پیشنهاداتی برای جذب گردشگر ورزشی به اصفهان 
صورت گرفت و به ظرفیت مغفول مانده در حوزه گردشگری ورزشی در 
دهکده المپیک اصفهان اشاره شد یا ســاخت بزرگ ترین چرخ فلک 

کشور در اصفهان اما عملًا اقدامی در این زمینه مشاهده نشد.
گفتنی است اصفهان هر ساله یک قدم از حوزه گردشگر نسبت به سایر 
شهرها عقب می رود البته که می تواند به جهت داشتن معادن بسیار و 

صنایع مختلف در این استان به جذب گردشــگر صنعتی و صنعتگران 
از سراســر جهان اقدام کند همانگونه که در هر ســاله شــاهد برگزاری 
رویدادهای صنعتی در تراز کشوری و جهانی در استان اصفهان هستیم 
و غفلت متولیان حوزه گردشگری از این مسئله باعث شده که بیشتر به 
اصفهان نگاه مواصلاتی داشته باشند در حالی که می توان با برگزاری هر 

رویداد گردشگران صنعتی را در اصفهان پایدار کرد.

اصفهان با ۱۰ هزار واحد صنعتی پایلوت گردشگری صنعتی در کشور 
شود

قابل ذکر است که بررسی ها نشــان می دهد که کشورهایی مانند ژاپن، 
کره جنوبی، آلمان، هلند و انگلســتان ازجمله کشورهایی هستند که در 
عرصه گردشگری صنعتی، پیشگام و پیشرو بوده و با آگاهی از اهمیت 
این شاخه از گردشگری سرمایه گذاری های کلانی در این حوزه کرده اند. 
با وجود این به نظر می رســد این حوزه از گردشــگری در ایران به رغم 
ظرفیت های بیشماری که در کشــور وجود دارد، آن طور که باید و شاید، 

مورد توجه قرار نگرفته است.
اصفهان ۱۰ هزار واحــد صنعتی دارد و رتبه اول را در کشــور از این منظر 
به خود اختصاص داده اســت که می تواند در عرصه جذب گردشگران 

صنعتی به عنوان پایلوت در کشور معرفی و اقدام شود.

رئیس اداره میراث فرهنگی آران و بیدگل خبرداد 

رمزگشایی از کتیبه های پهلوی محوطه باستانی هراسکان
رئیس اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی شهرســتان آران و بیدگل از کشف هویت اصلی 
و رمزگشــایی کتیبه های پهلوی در محوطه باســتانی هراســکان خبر داد. به گزارش خبرگزاری صدا و 
ســیما، محمدجواد عبدلی گفت: با توجه 
به مرمت و پاک ســازی آثار تاریخی گچی 
به منظور نمایــش در موزه تازه تأســیس 
پایگاه میراث فرهنگی ویگل، پــرده از راز 
شهری باستانی که در حدود ۶۰۰ سال زیر 
ماسه های روان پنهان شــده بود برداشته 
شد و نام باستانی این شهر مشخص شد. 
رئیس اداره میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی شهرستان آران و بیدگل ادامه 
داد: بر اســاس کتیبه پهلوی حک شده بر 
صندلی های گچی کشف شده در آتشکده این محوطه که توسط یکی از زبان شناسان دانشگاه تهران مورد 
تدقیق و خوانش قرار گرفت، نام این شهر در پهلوی ساسانی فراسکان بوده که بعد ها در دوران اسلامی، نام 
آن به هراسگان تغییر کرد. او افزود: با توجه به نگرانی های موجود در خصوص عبور جاده از حریم درجه یک 
محوطه باســتانی ویگل، پایگاه میراث فرهنگی ویگل با همکاری اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی استان و اداره میراث فرهنگی شهرستان با کسب مجوز از وزارت میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دستی، اقدام به اجرای عملیات گمانه زنی در محدوده بلافصل جاده کرد تا وجود یا عدم وجود آثار 
در محدوده عبور جاده را بررسی و مورد کاوش قرار داده تا پس از اعلام نتیجه، تصمیم نهایی در خصوص 

تعیین وضعیت جاده اتخاذ شود.

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی:

بخش عمده ای از شهر جهانی صنایع فرهنگی باید به بازی 
اختصاص یابد

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی گفت: بخش عمده شهر جهانی نوآوری و فناوری های نرم و صنایع فرهنگی 
و خلاق کشور می تواند به توسعه بازی ها اختصاص پیدا کند. به گزارش مهر، محمدمهدی اسماعیلی در 
جلسه هیئت امنای بنیاد ملی بازی های رایانه ای ضمن تسلیت ایام عزاداری سرور و سالار شهیدان حضرت 
اباعبدا... الحسین )ع( گفت: بنیاد بازی های رایانه ای نقش تنظیم گری دارد و کار به شکل متمرکز دنبال 
می شود. در موضوع بازی ها فهم مشترکی با دوستان مبنی براینکه که تولید بازی یکی از حوزه های اصلی 
و راهبردی است داشتیم. تقریباً با جامعه آماری ۳۴ میلیون بازیکن مواجه هستیم که حدود پنج میلیون 
از این تعداد، بازیکن حرفه ای هستند یعنی در هفته بیش از ۲۱ ساعت بازی می کنند. وی افزود: در ابتدا 
شاید میزان استقبال از بازی ها به عنوان تهدید انگاشته شــود ولی باید توجه داشته باشیم که به اصول 
اجتهادی پیش برنده و پویای شیعی تکیه داریم که امکان هم نشینی و تصرف در ابداعات جدید بشری را به 
ما می دهد، برهمین اساس به این حوزه به عنوان فرصت نگاه می کنیم و نگاه انفعالی نداریم. عضو شورای 
عالی انقلاب فرهنگی گفت: بخش عمده شهر جهانی نوآوری و فناوری های نرم و صنایع فرهنگی و خلاق 
کشور می تواند به توسعه بازی ها اختصاص یابد. تلاش کردیم کارهای بر زمین مانده را با سرعت دادن به 
امور به اتمام برسانیم به عنوان مثال سند ملی هنرهای تجسمی و سند سینما در دستور کار قرار دارد علاوه بر 
آن نیز ماده واحده ای به شورای عالی انقلاب فرهنگی برای تأسیس خانه چاپ ایران ارسال کردیم. هرآنچه 
برای گسترش حکمرانی فرهنگی لازم است و مغفول مانده را در دستور کار قرار دادیم از طرفی ریل گذاری ها 
را به نحوی انجام دادیم تا با تغییر دولت ها حداقل تغییر را شاهد باشیم به عنوان مثال نقش شورای عالی 

انقلاب فرهنگی را به عنوان نهادی سیاست گذار برای اجرای راهبردها و مدیریت فرهنگی تقویت کردیم.

اخبار

در سال گذشته تنها یک هتل به مجموعه هتل های شهر اصفهان اضافه شد

رکود هتل سازی در استانی گردشگرپذیر

مفاد آراء
5/19 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و اراضي و 

ساختمان هاي فاقد سند رسمي
برابر رای شــماره 831 مورخ 1403/3/10 هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب 
اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکيت آقای حشمت ا... نفر سفيد دشتی 
به شناسنامه شــماره 44 کدملی 4650625734 صادره بروجن- سفيد دشت  فرزند اسمعيل 
در ششدانگ يکباب  يکباب خانه به مســاحت 142/65 متر مربع مفروزی از  پلاک شماره 
 131 فرعــی از 4483 اصلی واقع در اصفهــان بخش 5 حوزه ثبت ملــک جنوب اصفهان 
 مع  الواســطه و به موجــب بيع نامــه عادی از طــرف آقای حيــدر نادری دســتجردی

 )مالک رســمی( به متقاضی واگــذار گرديده اســت و متقاضی نيز به موجــب يک فقره 
استشهاديه محلی که به تاييد شــهود محلی رسيده است اعلام داشــته به مالک رسمی 
 ) حيدر نادری دســتجردی( دسترســی نــدارد لازم به ذکر اســت: ملک مــورد تقاضا به
  موجب بيــع نامه عادی از طرف قنبر علی توکلی به حســن موســوی واگــذار گرديده و

 از طرف وی به موجب بيع نامه عادی به اســماعيل نفر واگذار گرديده و از طرف وی مقدار 
سه دانگ آن را به همســرش : احترام علی محمدی واگذار نموده است و خانم احترام علی 
محمدی به موجب دادنامه حصر وراثت شــماره 140109390002247631 مورخ 1401/3/1  
صادر از شــعبه 10 حقوقی حصر وراثت شــورای حل اختلاف اصفهان فوت نموده و ورثه 
وی شامل حميد، حشــمت ا...، حسن و حسين همگی نفر سفيد دشــتی می باشند و دو 
نفر از ورثه »حميد و حسين نفر سفيد دشتی« به موجب مشــروحه مورخ 1403/3/7 اعلام 
نموده اند: ملک مورد تقاضا برادرشــان »حشــمت ا... نفر سفيد دشــتی« جهت اخذ سند 
مالکيت ششــدانگ يکباب خانه، به مســاحت 142/65 مترمربع مورد تاييد بوده و حق هر 
گونه ادعا و اعتراضی را از خود ســلب و ســاقط نموده اند و اعلام نموده اند که  حشمت ا... 
 نفر، ســهم الارث هر يک از ورثه پدر و مادرشــان را خريداری نموده که جمعا 4/5 دانگ از

 ششدانگ و سهم الارث خودش هم نيز 1/5 دانگ از ششدانگ می باشد. 
لذا به منظور اطلاع عمومی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاريخ 
انتشار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف 
مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواســت خود را به مراجع قضايی تقديم نمايند. 
بديهی اســت در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند 

مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/04/18                        

تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/05/02
م الف: 1748755  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان

مفاد آراء
5/20 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه اجرايي قانون تعيين تکليف وضعيت 

ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي
برابر آراء صادره هيئت موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد 
سند رسمي مستقر در واحد ثبتي شهرستان لنجان تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضي 

ذيل محرز گرديده است. لذا مشخصات متقاضي واملاک مورد تقاضا به شرح زير به منظور 
اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز در روزنامه هاي تعيين شــده توسط اداره فرهنگ 
و ارشاد اسلامي لنجان آگهي ميشود در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت 
متقاضي اعتراضي داشته باشند، مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت 2 ماه اعتراض 
خود را به اداره ثبت اسناد و املاک لنجان تســليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه 
از تاريخ تســليم اعتراض، دادخواســت خود را به مرجع قضايي تقديم نمايند. بديهي است 
 در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض، طبق مقررات ســند مالکيت صادر

خواهد شد. 
1- راي شــماره 140260302015000087 مورخ 1403/02/06  آقای حسين عباسيان  
مطلق فرزند رضا نسبت به شش دانگ  يکباب ساختمان  به مساحت 75/62 متر مربع مفروز 
از پلاک  107- اصلي واقع در زرين شهر بخش 9 ثبت اصفهان مع الواسطه خريداري شده از 

مالک رسمی ابوالفتح قهرمان
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/05/02                        

تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/05/17
م الف: 1755349   مصطفي شمسي- رئيس اداره ثبت اسناد و املاک لنجان

مفاد آراء
5/21 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه اجرايي قانون تعيين تکليف وضعيت 

ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي
برابر آراء صادره هيئت موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد 
سند رسمي مستقر در واحد ثبتي شهرستان لنجان تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضي ذيل 
محرز گرديده است. لذا مشخصات متقاضي واملاک مورد تقاضا به شرح زير به منظور اطلاع 
عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز در روزنامه هاي تعيين شده توسط اداره فرهنگ و ارشاد 
اسلامي لنجان آگهي ميشود در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضي 
اعتراضي داشته باشند، مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت 2 ماه اعتراض خود را به 
اداره ثبت اسناد و املاک لنجان تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم 
اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضايي تقديم نمايند. بديهي است در صورت انقضاي 

مدت مذکور و عدم وصول اعتراض، طبق مقررات سند مالکيت صادرخواهد شد. 
1- راي شــماره 140360302015000193 مورخ 1403/03/23  آقای روح اله سليميان 
ريزی فرزند محمد نسبت به شش دانگ  يکباب خانه  به مساحت 249/43  متر مربع مفروز 
از پلاک  107- اصلي واقع در زرين شهر بخش 9 ثبت اصفهان مع الواسطه خريداري شده از 

مالک رسمی ابوالفتح قهرمان
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/05/02                        

تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/05/17
م الف: 1755707   مصطفي شمسي- رئيس اداره ثبت اسناد و املاک لنجان

مفاد آراء
5/22 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه اجرايي قانون تعيين تکليف وضعيت 

ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي
برابر آراء صادره هيئت موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد 
سند رسمي مستقر در واحد ثبتي شهرستان لنجان تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضي ذيل 

محرز گرديده است. لذا مشخصات متقاضي واملاک مورد تقاضا به شرح زير به منظور اطلاع 
عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز در روزنامه هاي تعيين شده توسط اداره فرهنگ و ارشاد 
اسلامي لنجان آگهي ميشود در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضي 
اعتراضي داشته باشند، مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت 2 ماه اعتراض خود را به 
اداره ثبت اسناد و املاک لنجان تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم 
اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضايي تقديم نمايند. بديهي است در صورت انقضاي 

مدت مذکور و عدم وصول اعتراض، طبق مقررات سند مالکيت صادرخواهد شد. 
1- راي شماره 140260302015000191 مورخ 1403/03/23 خانم سلطان موسائی گله 
فرزند الماس نسبت به شش دانگ  يکباب خانه  به مساحت 151/13  متر مربع مفروز از پلاک  
107- اصلي واقع در زرين شهر بخش 9 ثبت اصفهان مع الواسطه خريداري شده از مالک 

رسمی ابوالفتح قهرمان
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/05/02                        

تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/05/17
م الف: 1745620   مصطفي شمسي- رئيس اداره ثبت اسناد و املاک لنجان

اخطاریه
5/23 دفترخانه ازدواج شماره 98 و طلاق شماره 137 شهردولت آباد اصفهان

دولت آباد ميدان نماز خيابان رضوی فرعی 2 شمالی سمت راست فرعی 3 شمالی پلاک 5
اخطاريه

مخاطب محترم آقای عليرضا رضائی تبعه افغانستان با ســلام به اطلاع می رساند همسر 
شما جهت اجرای دادنامه با مشخصات فوق الذکر 140209390002194116 مورخ 1402/02/27 
شــعبه اول دادگاه عمومی حقوقی شهرســتان برخوار به اين دفتر مراجعه و تقاضای ثبت 
طلاق را نمودند تــلاش اينجانب جهت انصــراف نامبرده از طلاق موثر واقع نشــد لذا در 
اجرای قانون حمايت از خانواده به شــما اخطــار می گردد ظرف مدت يــک هفته از تاريخ 
ابلاغ اين اخطاريــه جهت اجرای دادنامه بــه دفتر مراجعه نمايد و يادر صــورت وجود مانع 
شــرعی يا قانونی مراتب را کتبا اعلام نماييــد در غير اينصورت برابر مقــررات و ضوابط 
 شــرعی و قانونی نســبت به اجرای دادنامه اقدام می گردد.  تاريخ انتشــار: 1403/05/02 

م الف : 1757149 مهدی ذکاوتمندجزی اداره ثبت اسناد و املاک برخوار   
مزایده اموال غیر منقول )اسناد ذمه(

5/24 شــماره آگهی: 140303902002000177 شــماره پرونده: 140204002002000530 آگهی 
مزايده پرونده به شماره بايگانی 140200786 تمامت 6 حبه مشاع از هفتاد و دو حبه ششدانگ 
زمين پلاک 7833 فرعی از 15190 اصلی واقع در بخش 5 ثبت اصفهان اداره ثبت اســناد 
و املاک شرق اصفهان استان اصفهان ششدانگ به مســاحت )449/5( چهارصد و چهل 
و نه متر و پنجاه دســيمتر مربع، مالکيت خانم ســنبل ابراهيم زاده اردستانی )سهم الارث 
آقای هومــن حومئی از مالک نامبرده(  بعنوان مالک شــش حبه از 72 حبه شــش دانگ 
عرصه و اعيان موضوع صفحه 391 دفتر 90 املاک ذيل ثبت شماره 71366 بشماره چاپی 
152463 سری ه سال 91 به نام خانم سنبل ابراهيم زاده اردستانی ثبت گرديده است به آدرس 
اصفهان- خ جی- خ رشحه- ک مدرس- پ قديم 20 و پ جديد 6 و کدپستی 8156916431 
که بموجب پاسخ مکانيزه املاک به شــماره 140285602027011322- 1402/10/21 که در 
قبال طلب ورثه سنبل ابراهيم زاده اردستانی بابت مهريه مندرج در سند ازدواج: شماره سند: 

9906، تاريخ سند: 1376/05/16، دفترخانه صادرکننده: دفترخانه ازدواج شماره 164 و طلاق 
شماره 5 شــهر اصفهان توقيف گرديد و حدود حقوق و مشخصات آن بدين شرح می باشد: 
شمالا: پی است بطول )14/50( چهارده متر و پنجاه ســانتيمتر به کوچه به عرض هشت 
متر، شرقا: به پی  بطول )31/00( سی و يک متر به شــماره هفت هزار و هشتصد و سی و 
دو فرعی، جنوبا: پی اســت بطول )14/50( چهارده متر و پنجاه سانتيمتر به شماره )5597، 
5598، 5599( فرعی غربا: به پی بطول )31/00( سی و يک متر به شماره پنج هزار و پانصد 
و هشتاد و شش فرعی طبق نظر کارشــناس رسمی دادگستری: ســاختمان مورد ارزيابی 
بصورت نوســاز، در زمينی جنوبی )در به ساخت( به مســاحت 449/5 متر مربع در 5 طبقه 
روی زيرزمين احداث شــده با زيربنای 1928/55 مطابق پروانه و مطابق گواهی سفت کاری 
با  زيربنای 1400/43 متر مربع شامل 9 واحد مســکونی دارای پارکينگ و انباری بصورتيکه  
در طبقه همکف شامل لابی و يک واحد مســکونی و طبقات اول، دوم، سوم و چهارم هر 
 طبقه دو واحد بصورت شمالی جنوبی )نورگيری( و زيرزمين شــامل پارکينگ ها و انباريها 
می باشد سازه ساختمان بصورت اسکلت بتنی و سقف تيرچه بلوک، دارای نشيمن، پذيرايی 
و سه خوابه مســتر، کف سازی ســراميکی به ابعاد 80*80 و ديوارها ســفيد کاری، دارای 
سقف کاذب زينتی با کناف، آشپزخانه و ســرويس های بهداشتی حمام و دستشويی با کف 
سراميکی و ديوارها کاشی شده، دارای کابينت ام .دی.اف های گلاس، سرمايش گرمايش 
عمومی سيســتم کولر کاری پيش بينی شــده و گرمايش دارای پکيج رادياتور،  پنجره ها 
آلومينيوم دو جداره، دربهای داخلی روکش چوبی، دارای آيفن تصويری،  دربهای ورودی ضد 
سرقت، دارای آسانسور با دو درب بازشــو اتوماتيک در طبقات فوقانی، نمای  ساختمان آجر 
پلاک با ابعاد بزرگ و بخشی از نمای اجرا شــده با چوب ترمو، درب ورودی و درب پارکينگ 
سکوريت می باشد و همچنين دارای امتيازهای گاز و آب مشــترک و برق مجزی به تعداد 
واحد و مشاعات نيز می باشد مزايده ملک موصوف از ساعت 9 الی 12 روز چهارشنبه مورخ 
1403/05/17 در شعبه اول اداره اجرای اسناد رسمی اصفهان واقع در اصفهان- خيابان تالار، 
نبش ميدان هفت تير، اداره اجرای اســناد رســمی اصفهان از طريق مزايده به فروش می 
رسد. مزايده از مبلغ پايه مبلغ 62/000/000/000 ريال شــروع و به هر کس خريدار باشد به 
بالاترين قيمت پيشنهادی فروخته می شود. لازم به ذکر است پرداخت بدهی های مربوط 
به آب، برق، گاز اعم از حق انشعاب و يا حق اشــتراک و مصرف در صورتی که مورد مزايده 
دارای آنها باشد و نيز بدهی های مالياتی و عوارض شــهرداری و غيره تا تاريخ مزايده اعم از 
اينکه رقم قطعی آن معلوم شده يا نشده باشــد به عهده برنده مزايده است ضمن آنکه پس 
از مزايده در صورت وجود مازاد، وجوه پرداختی بابــت هزينه های فوق از محل مازاد به برنده 
مزايده مســترد می گردد ضمنا اين آگهی در يک نوبت در روزنامه زاينده رود چاپ اصفهان 
مورخ 1403/05/02 درج و منتشر می گردد توضيحا جهت شرکت در جلسه مزايده ده درصد 
از مبلغ پايه مزايده را به حساب تمرکز وجوه ســپرده اداره کل ثبت اسناد و املاک اصفهان 
IR090100004061013207670192  و شناســه واريز 998108561161070070570000000000 
بابت پرونده کلاسه فوق واريز و به همراه تقاضای کتبی و ارائه کارت شناسايی معتبر الزامی 
است. برنده مزايده مکلف است مابه التفاوت مبلغ فروش را ظرف مدت پنج روز از تاريخ مزايده به 
حساب صندوق ثبت توديع نمايد و در صورتی که ظرف مهلت مقرر مانده فروش را به حساب 
 سپرده ثبت واريز نکند، مبلغ مذکور قابل اســترداد نبوده و به حساب خزانه واريز خواهد شد. 

م الف: 1757350 اداره اجرای اسناد رسمی اصفهان 



سه شنبه ۲ مرداد ۱۴۰۳ / ۱۷ محرم ۱۴۴۶ / ۲۳ جولای ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۳۷
کارشناس اداره کل هواشناسی استان اصفهان پیش بینی کرد

ماندگاری گرما و تداوم آلودگی هوا
کارشناس اداره کل هواشناسی استان اصفهان با نظر به نخستین روزهای دومین ماه تابستان گفت: 

تا روز سه شنبه)امروز( روند تدریجی افزایش دما و تا روز پنجشنبه آلودگی هوا را پیش رو داریم.
محمدرضا رفیعی در گفت وگو با »ایسنا« اظهار کرد: روز سه شنبه دمای هوای اصفهان به طور معمول ۱ تا 
۳ درجه به طور تدریجی بالا خواهد رفت. این روند افزایش دما و ماندگاری گرما درواقع نواحی شمالی، 
شرقی و تا حدودی مرکز استان را در بر می گیرد. او ضمن اعلام هشدار زرد ادامه داد: با توجه به بالارفتن 
دمای هوا باید توجه داشــت که مصرف حامل های انرژی نیز فزونی خواهد یافت. افزایش احتمال 
گرمازدگی به ویژه در گروه های حساس، احتمال آتش سوزی در مراتع و نواحی جنگلی و خسارت به 

بخش  کشاورزی و دامداری نیز وجود دارد.
کارشناس اداره کل هواشناسی اســتان اصفهان رعایت برخی نکات را در روزهای پیش رو ضروری 
دانست و یادآور شد: مدیریت مصرف آب و برق در این روزها اهمیت ویژه دارد. از آمدوشدهای غیرمهم 
و فعالیت بدنی در روز، به خصوص ســاعات ابتدایی روز باید خودداری کرد. گروه های حساس باید 
بیشتر به این نکته توجه داشته باشند. رفیعی افزود: بسیار مهم است که آبیاری مزارع و باغات نیز در 
ساعات گرم صورت نگیرد. شایان توجه است که وزش باد و همراه با آن تولید گرد و غبار نیز از بتدای 
مرداد تا روز پنج شنبه )۴ مردادماه( ادامه دارد و در یک کلام هوا آلوده است. کاهش دید و پایین آمدن 
کیفیت هوا نیز در شمال و شرق و مرکز استان اســتمرار دارد. او با تأکید بر اینکه احتمال اختلال در 
ترددهای شرق استان فراوان است، توصیه کرد: احتیاط در جاده ها و رانندگی و توجه به سرعت نباید 
فراموش شــود. در این مدت، به ارتفاعات صعود نکنید. همچنین هرگز نباید در کنار ساختمان های 

نیمه کاره، درختان کهن سال و سازه های موقت توقف کرد.

 زنده گیری روزانه سگ های بی سرپرست 
در باغ رضوان اصفهان

مدیرعامل سازمان آرامستان های شهرداری اصفهان گفت: زنده گیری سگ های بی سرپرست به صورت 
روزانه در حال انجام است و برای انجام سایر اقدامات به مرکز ســاماندهی حیوانات بی سرپرست 

تحویل داده می شوند.
علی حاجیان در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: وجود سگ های ولگرد در باغ رضوان به عنوان یک موضوع 
مهم با جدیت توسط سازمان آرامستان های شهرداری اصفهان در حال پیگیری است و همکاری ویژه 
ارگان های ذی صلاح را می طلبد. وی با اشاره به وجود سگ های ولگرد در آرامستان باغ رضوان افزود: 
زنده گیری سگ های بی سرپرست به صورت روزانه در حال انجام است و طبق دستورالعمل مدیریت 
کنترل جمعیت و ساماندهی سگ های بلاصاحب برای انجام سایر اقدامات از قبیل واکسیناسیون، 

انگل زدایی و عقیم سازی به مرکز ساماندهی حیوانات بی سرپرست تحویل داده می شوند. 
مدیرعامل سازمان آرامستان های شــهرداری اصفهان تصریح کرد: هم جواری با دو مرکز خصوصی 
نگهداری حیوانات با باغ رضوان موجب گسیل جمعیت سگ ها به طرف این مکان شده است، همچنین 
می توان جمعیت قابل توجه سگ های بلاصاحب در مجاورت دامداری ها و اراضی کشاورزی اطراف 

باغ رضوان را نیز باید به این موضوع اضافه کرد. 
حاجیان ادامه داد: برخی شــهروندان اقدام به غذادهی به این حیوانــات در باغ رضوان می کنند که 
این موضوع ضمن افزایش بی رویه جمعیت ســگ ها، موجب ایجاد گله های پر تعداد سگ ها شده 
و ماندگاری این حیوانات در محل را افزایش می دهد. مدیرعامل سازمان آرامستان های شهرداری 
اصفهان با بیان اینکه موضوع رســیدگی به وجود سگ های بی سرپرســت بارها توسط این سازمان 
پیگیری شده است، گفت: جلسات مشترکی با معاونت محیط زیست و خدمات شهری شهرداری، 
سازمان مدیریت پسماند برگزار شده است، اما لازمه برون رفت از این معضل انتقال محل نگهداری 

این حیوانات به مکانی دیگر است و باید توسط مراجع ذی صلاح بررسی شود.

وزیر آموزش و پرورش در افتتاحیه پنجاه و چهارمین المپیاد جهانی فیزیک در اصفهان مطرح کرد؛

۱۴۳ نشان جهانی دستاورد نخبگان ایرانی

کسب ۱۴۳ نشان در المپیاد های جهانی فیزیک در دوره های گذشته از 
افتخاران دانش آموزان نخبه ایرانی است.

به گزارش خبرگزاری صداوسیما، وزیر آموزش و پرورش در آیین افتتاح 
پنجاه و چهارمین المپیاد جهانی فیزیک در تالار شیخ بهایی دانشگاه 
صنعتی اصفهان گفــت: حاصل تلاش دانش آمــوزان ایرانی در چهار 
دهه گذشته، کسب ۶۳ نشان طلا، ۳۱ نشــان نقره و ۶۸ نشان برنز در 

المپیاد های جهانی فیزیک بوده است.
رضا مراد صحرایی افزود: کسب ۱۲ دیپلم افتخار و حضور ایران در بین 
پنج تیم اول جهان در المپیاد های جهانی فیزیک از دیگر دســتاورد ها 
در این زمینه بوده اســت. وی با بیان اینکه برنده مطلق المپیاد جهانی 
فیزیک در سال ۱۹۸۸ از ایران بود، گفت: نشان آوران ایرانی در المپیاد 
جهانی فیزیک جزو استادان برجسته این رشته در دانشگاه های ایران 
و برخی کشور های دیگر هستند، همچنین از چهره های خالق اقتصاد 
و صنعت کشــور ایران به شــمار می آیند که من به نمایندگی از دولت 

جمهوری اسلامی ایران به تک تک آنها افتخار می کنم.
صحرایی ادامه داد: در همین مسیر، وزارت آموزش و پرورش به عنوان 
پشتیبان اصلی این رویداد در توسعه دانش های بنیادی از سوی دولت 
تعیین شده و این مأموریت تاکنون به بهترین شکل ممکن تحقق یافته 

است. وی افزود: در خلق این رویداد علمی شماری از استادان فیزیک 
دانشگاه های کشور، تعداد قابل توجهی از دانشجویان علاقه مند فیزیک 

و پژوهشگران جوان این وزارتخانه را یاری داده اند.
وزیر آمــوزش و پرورش گفــت: جامعه فیزیک ایــران در مدت کوتاه 
 رشد قابل توجه کمی و کیفی داشته اســت و اکنون بیش از چند هزار 
دانش آموخته فیزیک در مقطع دکترا در ایــران داریم، همچنین آمار 
رشــد مقالات ایران و شــاخص میانگین ارجاعات کشورمان در رشته 

فیزیک در وضعیت قابل قبولی است.
وی با بیان اینکه ایران از سال ۱۹۸۸ به المپیاد جهانی فیزیک پیوست 
و در سال ۲۰۰۷ میزبان ۱۱ کشور جهان در سی و هشتمین المپیاد جهانی 
فیزیک بود، افزود: ایران در سال ۲۰۰۹ میزبان المپیاد نجوم، در سال 
۲۰۱۸ میزبان المپیاد کامپیوتر و در سال ۲۰۱۸ میزبان المپیاد زیست 
شناســی بوده اســت، که گزارش های موجود همگی حاکی از حسن 
برگزاری این رویداد ها و خاطره خوش شــرکت کنندگان آنها از حضور 

در ایران است.
صحرایی گفت: دومین میزبانی ایران از المپیاد جهانی فیزیک قرار بود 
در سال ۲۰۲۳ باشد که به دلیل وقوع کوید ۱۹ یک سال به تأخیر افتاد.

وزیر آموزش و پرورش با قدردانی از دست اندرکاران برگزاری این دوره از 

المپیاد فیزیک در اصفهان، گفت: کم لطفی و بی مهری برخی از کشور ها 
در ممانعت از حضور دانش آموزان کشورشــان در این رویداد، پاســخ 
مناسبی به آن همه گذشت و فداکاری برپاکنندگان این المپیاد نبوده 
است. وی با بیان اینکه ماده یک اساسنامه المپیاد جهانی فیزیک به 
کشــور ها اجازه چنین کاری را نمی دهد، افزود: با این وجود ما تلاش 
کردیم فقط خدمتگزار این رویداد باشیم و درصدد هیچ نوع بهره برداری 
از آن نباشیم، اگرچه انتظار ما از دانشمندان و فرهیختگان کشور ها این 
بود که آنها نیز کمک کنند المپیاد جهانی فیزیک از آســیب موج های 

سیاسی مصون بماند.

حضور دانش آموزان نخبه جهان در اصفهان انگیزه بخش است
رئیس دانشــگاه صنعتی اصفهان در آیین افتتاح ایــن رویداد علمی 
گفت: حضور دانش آموزان نخبه از سرتاسر جهان، در دانشگاه صنعتی 
اصفهان، باعث ایجاد انگیزه دانشجویان این دانشگاه و ایجاد الگویی 
ملی خواهد بود تا پس از این، برگزاری رویدادهای علوم پایه گسترش 
یابد. سید علی محمد میرمحمدی میبدی افزود: برگزاری این المپیاد 
می تواند نمایشی از توانمندی ایران در توسعه دانش فیزیک در جهان 
باشــد و امیدواریم دانشــگاه صنعتی اصفهان بتواند شرایط مناسبی 
را برای برگــزاری و میزبانی این رویداد با همــکاری وزارت آموزش و 

پرورش رقم بزند.
میبدی گفت: همکاری در پروژه بزرگ مرکز پژوهش های هســته ای 
اروپا سرن و مرکز بین المللی تابش ســنکروترون )سزامی( بخشی 
از همکاری های پژوهشگران برجسته دانشــگاه صنعتی اصفهان در 

دانشکده فیزیک است.
وی خطاب به دانش آموزان نخبه شــرکت کننده در این رقابت افزود: 
امیدواریم، در مدت اقامت خود در ایران، از مهمان نوازی مردم خوب 

اصفهان لذت ببرید و لحظات خوب و به یادماندنی را سپری کنید.
در ابتدای افتتاحیه این المپیاد یاد شــهید آیت ا... رئیســی، رئیس 

جمهور فقید ایران، گرامی داشته شد.
تمبر یادبود المپیاد جهانی فیزیک نیز در مراسم افتتاحیه با حضور وزیر 

آموزش و پرورش و پروفسور راوات رئیس المپیاد امضا شد.
پنجاه و چهارمین المپیاد جهانی فیزیک از دیروز )اول مرداد ماه ۱۴۰۳( 
با حضور ۱۹۸ دانش آموز نخبه از ۴۶ کشور آغاز شد و تا هفتم مرداد در 

دانشگاه صنعتی اصفهان ادامه دارد.
دانشــگاه صنعتی اصفهان در سال ۱۳۸۶ میزبان ســی و هشتمین 

المپیاد جهانی فیزیک نیز بود.

با مسئولان جامعه

مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان گفت: شــاهد افزایش دما و تداوم 
استقرار توده گرم تابستانی در اصفهان هستیم و در این روزها خطر غرق شدگی در 

رودخانه ها و استخرهای آب کشاورزی محتمل است. 
منصور شیشه فروش در گفت و گو با »بازار«، با هشدار در ارتباط با به افزایش دما 
و تداوم استقرار توده گرم تابستانی در اصفهان اظهار کرد: با توجه به این موضوع در 
ارتباط با شنا در کانال های انتقال آب، استخرهای ذخیره آب کشاورزی، استخرهای 
موجود در واحدهــای صنعتی و نیز مســیر رودخانه در مناطق غــرب و جنوب و 
بالادست زاینده رود و دریاچه سدهای مخزنی استان به لحاظ خطر پذیر بودن این 

منابع آبی هشدار می دهیم. 
وی با بیان اینکه کانال های انتقال آب به علت شدت جریان آب، شیب و لغزندگی 
دیواره و استخرهای ذخیره آب کشــاورزی به علت عمق زیاد شیب دیواره و لایه 
پوششــی لغزنده ژئوممبران محل ایمنی برای شنا نیستند، تأکید کرد: همچنین 
شدت جریان آب، ناپایداری بستر، سردی آب و جریان گردابی در رودخانه ها باعث 

بروز حوادث غرق شدگی افراد در مسیر رودخانه ها می شود.

۵۵ حادثه در جوار رودخانه ها و استخرها در سال جاری
مدیرکل مدیریت بحران اســتانداری اصفهان با اشــاره به اینکه از ابتدای ســال 
جاری ۵۵ مورد حادثه در رودخانه ها، کانالهای انتقال آب واســتخرهای ذخیره 
آب کشاورزی و داخل باغات شخصی در ســطح استان به وقوع پیوسته است که 
متاسفانه منجر به غرق شدن ۲۲ نفر و امداد رسانی سرپایی و انتقال مصدومین به 
مراکز درمانی توسط عوامل آتش نشانی و اورژانس شد. وی گفت: با افزایش دما 
و حضور گردشگران در عرصه های طبیعی و مجاور مناب آبی، حوادث غرق شدگی 
به خصوص روزهای تعطیل و پایان هفته افزایش یافته است که برای پیشگیری از 
وقوع حوادث به شهرداری ها، آب منطقه ای، جمعیت هلال احمر میراث فرهنگی و 
جهاد کشاورزی ابلاغ شد و با استقرار تیم های امدادی مجهز به امکانات امداد در آب 
و گشت و نظارت در مسیر کانال ها و رودخانه ها و ارائه آموزش های لازم به ساکنین 
و گردشگران در مناطق خطر پذیر اقدامات پیشگیرانه از وقوع حوادث را اجرایی کنند.

اجرای طرح های کاهش خطر و نصب حفاظ اطراف کانال های آب و رودخانه ها
شیشــه فروش تأکید کرد: رودخانه های خرســان، آب ملخ، ونک در شهرستان 
سمیرم رودخانه های گوکان، یلان و چشما لنگان در فریدونشهر ،رودخانه زاینده رود 
در مناطق غرب استان و باغبادران و کانال های انتقال آب شبکه نکوآباد و سدهای 
باغکل خوانسار، ونک و قره قاچ سمیرم گلپایگان و کوچری،خمیران وسد زاینده 
رود از جمله مناطقی اســت که باید طرح های کاهش خطــر نصب حفاظ اطراف 
کانال ها در مقاطع پر خطر اجرایی شود. وی گفت: همچنین تأکید شده است که با 
نظارت سازمان جهاد کشاورزی نصب حفاظ و تابلوی هشدار و تعبیه طناب نجات 
 در استخرهای ذخیره آب کشــاورزی توســط بهره برداران اجرایی و در این رابطه

اطلاع رسانی و آموزش های لازم ارائه شــود و مالکان باغات شخصی نیز باید در 
راستای ایمن نمودن استخرهای داخل باغات اقدام نمایند.

مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان با اشاره به تداوم استقرار توده گرم تابستانی هشدار داد؛

حوادث غرق شدگی در اصفهان افزایش یافته است

 ۴ قاچاقچی
۳ کیلو مواد مخدر  را 

بلعیدند!
به گــزارش فرماندهــی انتظامی 
شهرستان شــهرضا  ۴ سرنشین 
خودروی سواری پژو پارس اقدام 
به بلع ۳ کیلو و ۳۵۰ گرم هروئین 
موادمخدر و جاسازی بسته های 
مواد در معده خود برای انتقال آنها 

به استان اصفهان کردند.

برای شرکت در مراسم پیاده روی اربعین حسینی

ثبت نام ۱۷ هزار نفر از استان اصفهان در سامانه سماح
متقاضیان تشرف به کربلای معلی برای شرکت در مراسم اربعین حسینی ملزم به ثبت نام در سامانه 

حج وزیارت یا سامانه سماح هستند.
به گزارش خبرگزاری صداوسیما، مدیرحج وزیارت استان اصفهان گفت: براساس ثبت نام شدگان 
در این سامانه امنیت جاده ای زائران در نظرگرفته می شــود و اعلام می شود زائران از کدام مرز که 

ازدحام جمعیت ندارد برای سفر به اربعین اقدام کنند.
حجت الاسلام اژدری افزود: تاکنون ۱۷ هزار زائر برای شرکت در مراسم پیاده روی اربعین در سامانه 
سماح به نشانی samah.haj.ir ثبت نام کردند. وی گفت: زائران پس از ثبت نام در سامانه سماح 

لازم است ثبت نام بیمه خود را از سامانه دریافت کرده و درطول سفر همراه خود داشته باشند.
مدیر حج و زیارت استان اصفهان افزود: همه زائران لازم اســت تحت پوشش بیمه قرار گیرند که 
امسال در سه بسته مالی در اختیار مردم قرارگرفته اســت.  حجت الاسلام اژدری گفت: استفاده 
ازتسهیلات پنج میلیون تومانی ســفر به اربعین و دریافت ارز ۲۰۰ هزار دنیاری عراق منوط به ثبت 
نام زائران در سامانه سماح است. سال گذشته بیش از ۳۰۰ هزار زائر با ثبت نام در سامانه سماح در 

مراسم پیاده روی اربعین شرکت کردند.

فرمانده یگان حفاظت منابع طبیعی استان اصفهان خبرداد؛

کشف ۴۹ تُن چوب و زغال جنگلی در اصفهان
فرمانده یگان حفاظت اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان اصفهان از کشف و ضبط ۴۹ تُن 

زغال و چوب جنگلی قاچاق در این استان طی چهار ماه نخست سال جاری خبرداد.
ســرهنگ علی صادقی در گفت وگو با »مهر« اظهار کرد: از ابتدای سال جاری تا پایان تیرماه در ۴۲ 
عملیات ۲۳ تُن زغال و ۲۶ تُن چوب جنگلی شامل بلوط و تاغ توسط نیروهای یگان حفاظت منابع 

طبیعی استان کشف و ضبط شده است.
وی افزود: طی چهار ماه نخست سال جاری ۱۲ نفر متخلف و به طور عمده قاچاقچی چوب دستگیر 

و تحویل مراجع قضایی شدند و در همین رابطه ۱۳ خودرو توقیف شد.
فرمانده یگان حفاظت اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری اســتان اصفهان گفت: از ابتدای ســال 
تاکنون ۱۹ حادثه آتش سوزی در عرصه های طبیعی در سمیرم، خوانســار، فریدونشهر، چادگان، 
بویین میاندشــت، دهاقان و تیران و کَروَن رخ داد و بر اثر آن ۱۳۸ هکتار از مراتع اســتان در آتش 
سوخت و آسیب دید. سرهنگ صادقی بر اهمیت حفظ منابع طبیعی، درختان و جنگل ها به عنوان 
ســرمایه های ملی و عام المنفعه تأکید کرد و از هموطنان خواســت که هر گونه آسیب و تخریب و 
یا تصرف عرصه های منابع طبیعی را با شــماره گیری ۱۳۹ و یا ۱۵۰۴ یگان حفاظت منابع طبیعی و 

همچنین از طریق سامانه اینترنتی پنجره واحد زمین گزارش کنند.

۴۴ هکتار عرصه منابع طبیعی از ید متصرفان آزاد شد
به گفته سرهنگ صادقی طی چهار ماه نخست امسال ۲۷۹ فقره پرونده برای تخریب و تصرف مراتع 

و عرصه های طبیعی استان تشکیل شده است.
فرمانده یگان حفاظت اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان اصفهان با اشاره به اینکه ۳۸ حکم 
قضائی برای رفع تصرف عرصه های منابع طبیعی طی چهار ماه ابتدای امســال اجرا شــد، افزود: 
افزون بر ۴۴ هکتار از اراضی ملی منابع طبیعی از ید متصرفان خارج و آزادسازی شد که این اراضی 

به صورت پراکنده و در سراسر استان تصرف شده بود.
به گزارش »مهر«، استان اصفهان ۲۸ شهرستان و مساحتی معادل ۱۰.۷ میلیون هکتار دارد که بیش 
از ۹۰ درصد از آن را معادل حدود ۹.۸ میلیون هکتــار عرصه های منابع طبیعی و ملی و از این میزان 
 حدود ۴۰۳ هزار هکتار را جنگل معادل )چهــار درصد(، ۶ میلیون هکتار مرتع معادل )۶۴ درصد( و 

سه میلیون هکتار بیابان معادل )۳۲ درصد( در برگرفته است. 

عکس خبر

خبر روزاخبار

کشف ۱۴ میلیاردی لوازم 
آرایشی قاچاق در اصفهان

 فرمانده انتظامی اســتان اصفهان از کشف
 ۲ انبار دپوی لوازم آرایشی و بهداشتی قاچاق 
به ارزش ۱۴۰ میلیارد ریال در شــهر اصفهان 

خبر داد. 
 بــه گــزارش »تســنیم«، ســردار حمیــد 
علینقیان پــور در این خصــوص اظهار کرد: 
مأموران پلیس امنیت اقتصادی فرماندهی 
انتظامی اســتان اصفهان در راســتای طرح 
تشــدید مقابله بــا قاچــاق کالا و ارز با رصد 
اطلاعاتــی دقیــق و هوشــمندانه از دپوی 
محموله ای از انواع لوازم آرایشی و بهداشتی 
قاچاق و بی کیفیت در ۲ انبار غیر رسمی شهر 
اصفهان مطلع و بلافاصله موضوع را در دستور 
کار قرار دادند. وی افــزود: مأموران پس از 
کسب اطلاعات لازم طی هماهنگی با سازمان 
تعزیرات حکومتی به همراه کارشناسان شبکه 
بهداشت و معاونت غذا و دارو به محل اعزام و 

این انبارها را مورد بازرسی قرار دادند.
فرمانده انتظامی استان اصفهان بیان کرد: در 
این عملیات بیش از ۷۰ هزار قلم انواع لوازم 
آرایشی وبهداشــتی مختلف که همگی فاقد 
هرگونه مدارک و اسناد معتبر گمرکی بوده و 
به صورت قاچاق تهیه شده بودند کشف شد. 
وی ارزش تقریبی محموله مکشوفه را برابر 
اعلام نظر کارشناســان مربوطه ۱۴۰ میلیارد 
ریال عنوان کرد و گفــت: در نهایت کالاهای 
مکشــوفه توقیف و ۲ نفر به همــراه پرونده 
تشکیل شده برای رسیدگی به اداره تعزیرات 

حکومتی استان معرفی شدند.
ســردار علینقیان پور با بیان اینکــه مبارزه با 
قاچــاق کالا و ارز مهم تریــن راه حمایت از 
تولیدکننــدگان داخلی، کوتاه کردن دســت 
افراد سودجو و فرصت طلب و نا امن کنندگان 
اقتصاد جامعه است خاطر نشان کرد: پلیس 
مصمم به برخورد قاطعانه با قاچاقچیان کالا 
اســت و از شــهروندان می خواهیم هرگونه 
اطلاعات و اخبــار در زمینه قاچــاق کالا را از 
طریق تماس با شــماره تلفــن ۱۱۰ به اطلاع 
مأمــوران ما برســانند تا در اســرع وقت به 

موضوع رسیدگی شود.



سی و سومین دوره بازی های المپیک از روز جمعه )۵ مرداد( با برگزاری مراسم افتتاحیه به صورت رسمی آغاز به کار می کند اما ۴۸ ساعت پیش از برگزاری این 
مراسم، رقابت ورزشکاران المپیکی در برخی رشته ها آغاز می شود.

به گزارش »مهر«، رقابت های تیروکمان المپیک از روز پنجشنبه و از روز چهارشنبه هم رقابت ورزشکاران المپیکی در رشته های فوتبال، هندبال و راگبی آغاز می 
شود. در واقع با برگزاری این مسابقات، بازی های المپیک ۲۰۲۴ به صورت رسمی از چهارشنبه آغاز می شود و از روز جمعه هم با برگزاری مراسم افتتاحیه شکل 
رسمی به خود می گیرد. در روز برگزاری مراسم افتتاحیه هیچ رویدادی برگزار نمی شــود اما از روز بعد از آن یعنی شنبه رقابت ورزشکاران در رشته های مختلف 
به صورت رسمی آغاز می شود. در اولین روز رسمی بازی های المپیک ۱۴ مدال توزیع خواهد شد. سی و سومین دوره بازی های المپیک تا ۲۱ مرداد در پاریس 
ادامه دارد. بریک دنسی، صعود ورزشی، اسکیت برد و موج سواری رشته های جدید این دوره بازی ها در کنار ۲۸ رشته اصلی المپیک هستند. کاروان ورزش ایران 

با ۴۰ ورزشکار در ۱۳ رشته در این بازی ها شرکت دارد.

آغاز غیررسمی المپیک 33 از روز چهارشنبه

سه شنبه ۲ مرداد ۱۴۰3 / ۱۷ محرم ۱۴۴۶ / ۲3 جولای ۲۰۲۴ / شماره ۴۱3۷

به عقیده بنزما چه کسی شایسته توپ طلا است؟
کریم بنزما معتقد است که وینیسیوس جونیور باید جایزه توپ طلای ۲۰۲۴ را دریافت کند. به گزارش 
»ورزش سه«، وینیسیوس جونیور یکی از بهترین بازیکنان رئال مادرید در رقابت های فصل گذشته 
لالیگا و همچنین لیگ قهرمانان اروپا بود و نقش مهمی را در قهرمانی این تیم در هر دو رقابت ایفا کرد 
و همین باعث شد که بسیاری او را مدعی اصلی کســب جایزه توپ طلا بدانند. با این حال، عملکرد 
ضعیف تیم ملی برزیل در رقابت های کوپا آمه ریکای ۲۰۲۴ و ناکامی این تیم در صعود به دیدار فینال 
و کسب عنوان قهرمانی این مسابقات باعث شد که صحبت هایی درباره احتمال اهدای این جایزه به 

بازیکنان دیگری مانند جود بلینگام یا رودری مطرح شود.
بنزما در پاسخ به سئوالی درباره این بازیکن که زوج اصلی و درخشان او در اواخر دوران حضورش در 
رئال بود به خبرنگاران گفت:»وینیسیوس یک بازیکن کامل است و می تواند به تنهایی باعث شود 
که تیم شما در یک دیدار برنده شود. البته که این کار را با کمک هم تیمی هایش انجام می دهد. اما 
باید این موضوع را در نظر داشته باشــید که هر زمانی که رئال مادرید به او نیاز داشته عملکرد بسیار 
خوبی داشته و به همین دلیل است که من فکر می کنم او شایستگی کسب جایزه توپ طلا را دارد. او 
همیشه به موقع به تیمش کمک کرده و به همین دلیل از نظر من نامزد اصلی کسب این جایزه است.«

ستاره یورو ۲۰۲۴ اولین خرید بارسلونا می شود؟
توافق بارسلونا با نیکو ویلیامز، ستاره بی بدیل یورو ۲۰۲۴ و باشگاه اتلتیک بیلبائو نهایی شد. اسپورت 
اسپانیا گزارش داد که ویلیامز اولین خرید بارسلونا خواهد بود. چراغ سبزها برای نهایی شدن قرارداد 
۵ ساله او داده شده و هفته آینده او رسماً بارسایی می شود. گفته می شود که بارسلونا به نیکو ویلیامز 
اطمینان داده که قرارداد او به سرعت امضا می شود و مشکلی برای ثبت قرارداد به لحاظ مالی وجود 
ندارد. این در حالی است که به گزارش »ورزش سه«، باشگاه اتلتیک بیلبائو قصد مذاکره برای فروش 
بهترین بازیکن خود را ندارد و خواهان دریافت کامل بند فســخ ۵۸ میلیون یورویی است. علاوه بر 
این، اتلتیک حاضر نیست پرداخت ها قسطی باشد؛ بنابراین، هر تیمی که قصد جذب ویلیامز را دارد، 

از قبل می داند که باید مبلغ را یک جا پرداخت کند. 
بارســلونا در حال حاضر آنقدر نقدینگی ندارد و به دنبال راه هایی برای فراهم کردن ۵۸ میلیون یورو 
است. به طور منطقی ساده ترین کار توسل به وام بانکی است. چند ماه پیش روزنامه »لا ونگاردیا« 
ادعا کرد که باشگاه کاتالان در حال مذاکره برای درخواست وام ۱۰۰ میلیون یورویی است و کادنا سر 
امروز اشاره کرد که بارسا قصد دارد برای پرداخت بند فسخ نیکو، درخواست وام دیگری کند. اما این 
هم پایان کار نیست چرا که بارسا با مشکل پرداخت دستمزد نیکو نیز روبه رو است. برای نهایی شدن 
انتقال، باید بازیکنانی بارسلونا را ترک کنند. برای این مهم بارسلونا به فروش آنسو فاتی و رافینیا فکر 
می کند. به این ترتیب و با وجود مذاکره بارسلونا با ایجنت نیکو، هنوز راه درازی تا محقق شدن این 

انتقال باقی مانده و کار به سادگی نهایی نمی شود.

همه علیه بایرن مونیخ
مدیران لایپزیش و رد بول مصمم هستند که اجازه انتقال ژاوی سیمونز به بایرن مونیخ را ندهند. به 
گزارش »ورزش سه«، عملکرد درخشان این هافبک ۲۱ ساله هلندی در رقابت های فصل گذشته در 
ترکیب لایپزیش و در حالی که با قراردادی قرضی و یک ساله از پاری سن ژرمن جدا شده و به این 
باشگاه پیوسته بود، توجه بسیاری از باشــگاه های بزرگ اروپایی را که خواهان به خدمت گرفتنش 
بودند به خود جلب کرد. نام چند باشگاه از جمله منچسترسیتی و بارســلونا در کنار نام او به گوش 
می رسید اما در نهایت این بایرن مونیخ بود که به عنوان مشتری اصلی او در چند هفته گذشته مطرح 
شد و حتی گفته می شد که قرار است این بازیکن به زودی راهی مونیخ شود. حالا رسانه های آلمانی 
نزدیک به لایپزیش مدعی شده اند که مدیر اجرایی ردبول، مصمم است تا سیمونز را برای ادامه حضور 

در لایپزیش متقاعد کند و این را به اولویت اول این باشگاه تبدیل کرده است. 

 کاپیتان طلایی پوشان با اشاره به اینکه در اندیشه کسب جام طلای لیگ برتر و حذفی هستیم:

سپاهان، جوان تر، باانگیزه تر و سرحال تر شده است

کاپیتان تیم فوتبال ســپاهان گفت: تیم ما به نسبت به پارسال بســیار جوان تر شــده و بازیکنان تیم خیلی باانگیزه تر تمرین می کنند و 
سرحال تر هستند.

تمدید قرارداد با محمد کریمی، کاپیتان ۲۸ ساله طلایی پوشان اولین گام سپاهان در نقل و انتقالات جاری بود. کریمی در بازار تابستانی 
به شدت مورد توجه باشگاه استقلال قرار گرفته بود و مذاکرات جدی هم با این باشگاه انجام داد، اما مسئولان تیم سپاهان با طی کردن 

روند مذاکرات موفق شدند کاپیتان تیمشان را در اصفهان ماندگار کنند. 
به گزارش »خبرآنلاین« و به نقل از از روابط عمومی باشگاه فولاد مبارکه سپاهان، محمد کریمی در حاشیه اردوی آماده سازی این تیم که 
در کشور ترکیه برگزار می شود، اظهار کرد: تیم ما در حال حاضر در دو نوبت صبح و عصر تمرینات پرفشاری را پشت سر می گذارد و بازیکنان 

تیم با انگیزه قابل توجهی در این اردو کار می کنند. 
وی با اشــاره به دیدار دوستانه ســپاهان مقابل تیم هاتای اســپور ترکیه در عصر روز یک شنبه که با تســاوی یک بر یک خاتمه یافت گفت: 
امیدواریم بتوانیم امسال تیم پرقدرتی را در لیگ برتر و آسیا داشته باشیم. کاپیتان تیم فوتبال فولاد مبارکه سپاهان با اشاره به حضور بازیکنان 
جدید در ترکیب سپاهان و عملکرد این بازیکنان در اردوی ترکیه افزود: خوشــبختانه بازیکنان جوان و خوبی به جمع بازیکنان سپاهان اضافه 

شده اند که از کیفیت خوبی برخوردارند و امیدوار هستم که هرچه سریع تر به شرایط ایده آل برسند.
وی اضافه کرد: از سوی دیگر در چند پست به بازیکن نیاز داریم و مسئولان باشگاه در تلاش هستند که بازیکنان خوبی در این پست ها جذب 

کنند که امیدوارم این اتفاق هرچه سریع تر رخ دهد.
کریمی درباره وضعیت تیم سپاهان در مقایسه با سال گذشته گفت: تیم ما به نسبت به پارسال بسیار جوان تر شده و بازیکنان تیم خیلی 
باانگیزه تر تمرین می کنند و سرحال تر هستند. وی افزود: تمرینات روزانه پرفشار است اما بچه ها با توجه به انگیزه ای که دارند، خوب 

تمرین می کنند و امیدوارم فصل خوبی را داشته باشیم.
کاپیتان تیم فوتبال فولاد مبارکه سپاهان پیرامون دیدار حساس سپاهان مقابل شباب الاهلی امارات در مرحله پلی آف لیگ نخبگان 

آسیا گفت: این بازی قطعاً بازی سختی به شمار می رود زیرا تیم مقابل ما، حریف بسیار خوبی است و شرایط خوبی دارد.
وی افزود: سپاهان تمرینات خود را به تازگی و شاید کمی دیر شروع کرده و زمان بیشتری نیاز است تا به مرز آمادگی برسیم.

هافبک تیم سپاهان تصریح کرد: با توجه به تمرینات خوبی که پشت سر می گذاریم، امیدوارم به مرز آمادگی برسیم و بازی خوب داشته 
باشیم و در این بازی حساس به پیروزی برسیم؛ در این اردو نیز ســه یا چهار بازی تدارکاتی پیش رو داریم تا زودتر به آمادگی مدنظر کادر 

فنی برسیم.
وی درباره هواداران سپاهان هم گفت: قلباً هواداران، شهر اصفهان و باشگاه سپاهان را دوست دارم و به نظر من قهرمانی جام حذفی فصل گذشته، 

کمترین حق هواداران سپاهان بود.
کریمی افزود: امسال هم تلاش می کنیم تا حداقل یک جام برای این تیم به ارمغان بیاوریم اما به فکر کسب جام در لیگ برتر و حذفی هستیم.

خبر روز

سنگ اندازی تیم آفریقایی جلوی پای سپاهان
باشگاه سپاهان مذاکرات خوبی را با هافبک ۲۴ ساله عراقی داشته و به احتمال زیاد او خرید جدید 
زردپوشان خواهد بود. به گزارش »مهر«، تیم فوتبال سپاهان پس از ناکامی در کسب عنوان قهرمانی 
در فصل بیست و سوم رقابت های لیگ برتر به دنبال حضور قدرتمند در فصل بیست و چهارم است. 
این در حالی است که محمدجواد حســین نژاد، هافبک جوان و خلاق سپاهان پس از پایان فصل 
در تمرینات این تیم شرکت نکرده و در اردوی ترکیه ســپاهان هم حاضر نشده است. حسین نژاد 
مذاکرات خوبی را با تیم ستاره سرخ بلگراد داشته و به احتمال زیاد راهی صربستان خواهد شد. به 
همین دلیل مدیران باشگاه سپاهان برای جانشینی او با گزینه های زیادی وارد مذاکره شده اند و در 
جدیدترین اقدام خود با حسن عبدالکریم هافبک ۲۴ ساله عراقی وارد مذاکره شده اند. عبدالکریم، 
سابقه حضور در تیم ملی زیر ۲۳ سال و بزرگسالان کشورش را هم دارد. این وینگر عراقی در سال های 
گذشته مورد توجه پرسپولیس هم بود. اما این روزها سپاهان به گزارش »فارس« برای جذب حسن 

عبدالکریم، رقیب  آفریقایی پیدا کرده و باید با تیم شباب بلوزداد الجزایر رقابت کند.
سایت اسپورت عراق می نویسد که باشگاه ســپاهان ایران برای جذب حســن عبدالکریم »وارد 
مذاکره مستقیم با وکیل این بازیکن شده و هنوز بین طرفین توافق حاصل نشده است«. بر اساس 
گزارش این رسانه، باشگاه »سپاهان« برای جذب هافبک تیم ملی عراق »کار آسانی ندارد« چون 
تیم »شباب بلوزداد الجزایر با پیشنهاد مالی خوب به سراغ حسن عبدالکریم آمده است«. حسن 
عبدالکریم با ارزش ۳۲۵ هزار یورو یک بازیکن خارجی با صرفه اقتصادی برای لیگ ایران به شمار 
 afc می آید. عبدالکریم برای الزوراء عراق بازی می کندو فصل گذشته برای تیمش در رقابت های

کاپ شش بازی انجام داده و یک گل به ثمر رسانده است.

آر پی جی زن لیگ ۲3 با پیراهن سبز برگشت 
مدافع باتجربه، لیگ بیســت و چهارم را نیز بــا پیراهن ذوب آهن و زیر نظر محمد ربیعی شــروع 

خواهد کرد.
به گزارش »ورزش سه«، فریبرز گرامی که در نیم فصل گذشته لیگ برتر از هوادار راهی ذوب آهن شد، 
یک فصل دیگر با سبزپوشان اصفهانی قرارداد دارد و به همین خاطر در تمرینات ذوب آهن حضور 
یافته است. گرامی که یکی از مدافعان وسط باتجربه فوتبال ایران به شمار می رود، فصل گذشته با 
گل زیبایی که از فاصله ۵۰ متری به پیکان زد بیشتر به چشــم آمد و حالا با انگیزه زیاد در تمرینات 
ذوب آهن حضور یافته است. این مدافع باتجربه که به تازگی به جرگه متأهلین هم پیوسته، با روحیه 
بهتری خودش را به سرمربی گاندوها معرفی کرده و برای لیگ بیست و چهارم آماده می شود. گرامی 
یکی از مهره هایی است که ربیعی روی او حساب ویژه ای برای فصل جدید باز کرده و انگیزه و آمادگی 

او در تمرینات پیش فصل ذوب آهن هم شرایط مناسب این مدافع را نشان می دهد.

سرنوشت مبهم آقای گل سابق طلایی پوشان
قرارداد آقای گل  سابق لیگ برتر با مس رفسنجان خاتمه یافته و آینده نامشخصی دارد. به گزارش 
»ورزش سه«، سجاد شهباززاده، مهاجم باتجربه فوتبال ایران که سابقه بازی در تیم های مطرح لیگ 
برتر و تصاحب کفش طلا در لیگ بیستم با پیراهن طلایی پوشان اصفهانی را دارد، هنوز تیم جدید 
خود را معرفی نکرده است. شهباززاده که سابقه حضور در استقلال را نیز دارد، فصل گذشته را در مس 
رفسنجان گذراند. این مهاجم باتجربه که زیر نظر محرم نویدکیا روزهای خوبی را پشت سر گذاشت 
حالا به پایان قرارداد خود با این باشگاه رسیده است. مهاجم موردعلاقه نویدکیا که در سپاهان هم زیر 
نظر او کار می کرد، هنوز قرارداد خود را با مس تمدید نکرده و وضعیتش برای فصل آینده مشخص 
نیست. شهباززاده که سال گذشته در آخرین روزهای نقل و انتقالات تابستانی با جدایی از استقلال 
به مس رفسنجان پیوست، احتمالًا باز هم در لحظه آخر تیم جدید خود را معرفی کند و برای لیگ 

بیست و چهارم آماده شود.

مستطیل سبز

تأثیر بودجه ذوب آهن 
روی خریدهای تابستانی 

گاندوها
کار مدیران ذوب آهن با توجــه به بودجه ای 
که برای این باشــگاه تصویب شده در نقل و 
انتقالات تابستانی ســخت تر شده است. به 
گزارش »مهر«، شاگردان محمد ربیعی طی 
روزهای گذشته تمرینات خود را در حالی آغاز 
کرده که بودجه محدودی برای فعالیت های 
باشگاه ذوب در رشــته های مختلف تعیین 
شــده اســت. بودجه ۲۴۰ میلیــارد تومانی 
برای باشــگاه ذوب آهن که تیم های ورزشی 
پرتعدادی دارد، اتفاقی است که نگرانی های 
زیادی برای هــواداران ذوب آهن ایجاد کرده 
است. ذوبی ها که فصل گذشته رتبه پنجم را 
کسب کردند تصور داشتند با ربیعی قرار است 
مســیر بهتری را دنبال کنند امــا این بودجه 
باعث شــده تا آنها کمترین فعالیت را در بازار 
نقل و انتقالات خود داشــته باشند. در حالی 
که تیم های لیگ برتری مشغول یارگیری و 
تقویت تیم خود هستند، بودجه مصوب شده 
از سوی شــرکت ذوب آهن برای این باشگاه 
باعث شده تا مدیران تیم اصفهانی در شرایط 
ســختی برای نقل و انتقالات قــرار بگیرند. 
ربیعی برای تقویت تیــم خود با چند بازیکن 
جوان لیــگ برتر و حتی لیگ یــک به توافق 
رسیده بود اما با توجه به بالارفتن نرخ بازیکنان 
فوتبال عملًا باشگاه ذوب آهن با بودجه ای که 
قابل قیاس با سایر تیم های صنعتی نیست 
باعث شده تا آنها با مشــکلات ریز و درشت 
دست و پنجه نرم کنند و خریدهای شفاهی 
دیگر به تلفن ها هم پاســخ ندهند. از این رو 
سرمربی ذوب آهن چاره ای جز تغییر لیست 
بازیکنان مد نظر خود ندارد و نفرات جدیدی 
را برای اســتخدام به مدیران باشگاه معرفی 
کرده اســت. بی شــک بودجه مصوب شده 
برای ذوب آهن در فصل پیش رو تأثیر زیادی 
روی عملکرد این تیم خواهد گذاشت. تیمی 
که فصل گذشته رتبه پنجم لیگ را کسب کرد، 
در نقل و انتقالات تابستانی در رقابت با سایر 
تیم های صنعتی کم آورده و شــاید مسیری 

متفاوت در لیگ ۲۴ دنبال کنند.

فوتبال جهان

عکس خبر

رهایی هافبک گاندوها 
از بند مصدومیت

هافبــک ذوب آهن کــه اوایل فصل 
گذشته به دلیل پارگی رباط صلیبی 
زانــوی خــود را بــه تیــغ جراحان 
ســپرد، این روزها پس از طی کردن 
دوران نقاهت طولانی بــه تمرینات 
سبزپوشان اصفهانی برگشته است.

رئیس ســازمان لیگ فدراسیون کشتی از افزایش 
قابل توجه مبلغ قرارداد با کشتی گیران حاضر در لیگ 
امسال خبر داد. حمید یاری در گفتگو با »ایسنا«، با 
بیان اینکه مراسم قرعه کشی لیگ برتر کشتی آزاد و 
فرنگی در تاریخ ۱۰ مرداد برگزار می شود، اظهار کرد: 
خوشبختانه تیم های حاضر در لیگ های کشتی آزاد 
و فرنگی از نظر بودجه و شرایط مالی نسبت به سال 
گذشته شرایط بســیار بهتری دارند و کشتی گیران 
خوب مــا در تیم هــای مختلف به خدمــت گرفته 
شده اند. سال های قبل شاهد دو قطبی بودن لیگ 
بودیم اما امسال قطعاً این شرایط تغییر خواهد کرد 
و تیم های مدعی بیشــتری را شــاهد خوهیم بود. 
همین موضوع نویدبخش این اســت که لیگ برتر 

کشــتی از جذابیت و حساســیت بیشتری نسبت 
به گذشــته برخودار خواهد بود. وی افزود: حضور ۶ 
تیم در لیگ برتر کشــتی فرنگی و لیگ برتر کشتی 
آزاد قطعی شــده و در کشــتی آزاد نیز ۴ تیم دیگر 
درخواست حضور در لیگ را داشته اند که در صورت 
پرداخت ورودیه و ثبت نام آنها در سامانه کشتی، نام 

این تیم ها اعلام خواهد شد. 
رئیس ســازمان لیگ فدراســیون کشــتی گفت: 
با حساســیت ســازمان لیگ فدراســیون کشتی، 
تیم هایی مجوز حضور در لیگ را به دســت آوردند 
که از نظر مالی در شــرایط خوبی باشــند و بتوانند 
به تعهدات خود در قبال کشــتی گیران عمل کنند. 
یاری خاطرنشــان کرد: تیم ها حق صحبت یا عقد 

قرارداد بــا ۱۱ ملی پوش کشــتی مــا در المپیک را 
ندارند و مذاکــره با آنها باید بعد از المپیک باشــد. 
وی با اشاره به افزایش چشمگیر مبالغ قراردادهای 
کشــتی گیران، گفــت: در حال حاضر تعــداد قابل 
توجهی کشتی گیر قرارداد میلیاردی برای حضور در 
لیگ کشــتی ثبت کرده اند که این موضوع حاصل 
تلاش های فدراسیون کشتی و برنامه های سازمان 

لیگ فدراسیون کشتی بوده است.

افزایش میلیاردی قراردادها در لیگ کشتی



سه شنبه ۲ مرداد ۱۴۰۳ / ۱۷ محرم ۱۴۴۶ / ۲۳ جولای ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۳۷
سخنگوی آتش نشانی اصفهان خبر داد

 نجات جان ۹۶ شهروند اصفهانی از حریق و حوادث 
در هفته گذشته

سخنگو و رئیس اداره ارتباطات سازمان آتش نشــانی و خدمات ایمنی شهرداری اصفهان با اشاره به 
آمار حریق و حوادث هفته گذشته شــهر اصفهان اظهار کرد: در این مدت ۱۴ هزار و ۷ تماس از سوی 
شهروندان با سامانه همیشه بیدار و پاسخگوی ۱۲۵ برقرار و منجر به ۲۸۴ مورد اعزام تیم های عملیاتی 
اطفا یا امداد و نجات از ایستگاه های بیست وهفت گانه شهر اصفهان شده است. محمد شریعتی در 
گفت وگو با »ایمنا« با بیان اینکه از این تعداد ۱۲۹ مورد حریق بوده اســت، افزود: حریق ها به ترتیب 
مربوط به منازل با ۱۳ مورد، مراکز تجاری شــش مورد، خودرو ۱۲ مورد و دیگر مواردی بوده است که 
توسط شهروندان گزارش شده و همکارانم اعزام شدند.وی تصریح کرد: تعداد ۱۰۳ مورد حادثه مختلف 
از جمله تصادفات با ۸ مورد، محبوسی در اماکن و آسانسورها ۵۴ مورد و حوادث ساختمانی همچون 
گودبرداری، تخریب غیراصولی و ریزش با ۱۵ مورد، فرونشست ۵ مورد، حوادث سقوط از جمله سقوط 
درخت، سقوط داربست و ســقوط از ارتفاع و کوه با ۵ مورد از عواملی بوده است که آتش نشانان برای 
پوشش ایمنی آنها اعزام شدند. شریعتی با بیان اینکه در هفته چهارم تیر ۵۲ مورد تماس های منجر 
به اعزام در رابطه با ارائه خدمات ایمنی مضاعف به شهروندان گزارش شده است، ادامه داد: با توجه به 
مناسب های ایام، این اعزام ها بیشتر در رابطه با بازدید و ارائه مشاوره ایمنی به موکب ها و هیئت های 
عزاداری بوده است. وی خاطرنشان کرد: هفته گذشته ۲۴۹ مورد استقرار خودروهای اطفائیه در سطح 
شهر و به صورت ویژه در اماکن عزاداری و ۱۶۹ مورد نیز گشت ایمنی برای شناسایی نقاط مخاطره آمیز و 
ارائه خدمات هرچه بهتر و سریع تر توسط ستاد فرماندهی عملیات پیش بینی شد و آتش نشانان در این 
محل ها مستقر شدند یا با فراخوان سایر دستگاه های متولی، اقدام به رفع خطر کردند. سخنگو و رئیس 
اداره ارتباطات سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری آتش نشانان با بیان اینکه در اجرای این 
۲۸۴ مورد مأموریت موفق شدند جان ۹۶ نفر از شهروندان گرفتار در حریق و حوادث را نجات دهند یا از 
صدمات بیشتر جلوگیری کنند، گفت: دو مورد حادثه منجر به فوت داشتیم که یک نفر در اثر سقوط از 

کوه و دیگری غرق شدگی در استخر کشاورزی گزارش شده است.

مدیر منطقه ۶ شهرداری اصفهان:

گذر شهادت با ۵۲ میلیارد ریال اعتبار احداث شد
مدیر منطقه ۶ شهرداری اصفهان گفت: با توجه به درخواســت خانواده شهدا و زائران گلستان شهدا، 
گذر شهادت )نبش خیابان های فیض و لسان الارض( به عنوان یک مسیر دسترسی به گلستان شهدا 
احداث شده است. علی باقری در گفت وگو با »ایمنا« با بیان اینکه پروژه ساماندهی محوطه گلستان 
شهدا یا گذر شهادت شــامل چهار ورودی از خیابان های فیض و لسان الارض به گلستان شهدا است، 
افزود: این مسیرها در گذشته مسدود بوده و زائران برای تردد با مشکل روبه رو می شدند، از این رو با 
برنامه ریزی و اجرای این پروژه، این مشکل رفع شده است. باقری با بیان اینکه این پروژه از شانزدهم 
اردیبهشت سال گذشته با مبلغ اولیه ۵۲ میلیارد ریال آغاز شد، گفت: چهار ورودی، پله و رمپ های پله دار 
)برای استفاده معلولان( برای این گذر در نظر گرفته شده اســت. وی ادامه داد: حجم خاک برداری 
 این پروژه حدود ۷۵۰ متر مکعب، سطح اجرای سنگ حدود ۱۸۵۰ متر مربع، حجم بتن ریزی حدود

 ۱۸۰ متر مکعب و حجم بالاس ریزی این پروژه حدود ۳۶۰ متر مکعب بوده است. 
مدیر منطقه ۶ شــهرداری اصفهان با بیان اینکه ۱۲ مورد عملیات زیباسازی برای ستون های ورودی 
این گذر انجام شده است، خاطرنشان کرد: این ستون ها به مساحت ۱۵۰ متر مربع سنگ کاری شده 
است. باقری با بیان اینکه ۷۰ سکو سنگی در این مسیر جانمایی شده است، گفت: ۱۲۰۰ مورد عملیات 
همسطح ســازی معابر و جدول کاری به طول ۲۲۰ متر در این مجموعه انجام شده است. وی افزود: 
روشنایی خیلی خوبی با هزینه ای حدود ۷ میلیارد و ۲۰۰ میلیون ریال برای این مسیر در راستای تردد 

شهروندان در ساعات پایانی روز در نظر گرفته شده است.

در اجرای پنجمین مرحله طرح »محله من، محله زندگی« محقق شد؛

رسیدگی به امور محله بابلدشت اصفهان با ۳۵ میلیارد ریال

مدیر منطقه ۷ شهرداری اصفهان با اشاره به اجرای پنجمین مرحله از 
طرح »محله من، محله زندگی« در محله بابلدشت گفت: با هزینه ای 
حدود ۳۵ میلیارد ریال نســبت به فعالیــت در حوزه های خدمات 
شــهری، حمل ونقل و ترافیکی، عمرانی و فرهنگی این محله اقدام 

شده است.
مهدی سلطان آقایی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: پس از شهرک 
کاوه، محله فروردیــن، رحیم آباد و اشــراق با هدف بررســی و رفع 
معضلات جاری شــهروندان، طی ۱۰ روز شهرداری منطقه ۷ اصفهان 
نگاه عمیق تری به محله بابلدشــت دارد. وی با اشاره به تراکم بالای 
جمعیت در این محله افزود: محله بابلدشــت محــل بومی با بافت 
فرسوده و ساخت قدیمی اســت که امیدواریم با اجرای طرح در این 

محله عمده مشکلات جاری شهروندان را رفع کنیم. 
مدیر منطقه ۷ شهرداری اصفهان تأکید کرد: طی ۱۰ روز در این محله 
اقدامات متفاوتی با هدف ســاماندهی فضای ســبز، شست وشو و 
پاک ســازی معابر، تعمیر جداول و پیاده روها، لکه گیری آسفالت، 
نصب علائم و المان ها، ترافیکی و سایر موارد با مشارکت و همراهی 
شهروندان و ساکنان محله انجام شده است. وی با اشاره با اقدامات 
انجام شده در واحد فضای ســبز اداره خدمات شــهری اظهار کرد: 
خشکه بری و هرس درختان خیابان ادیب، مدرس، کاوه، مادی صفی 
میرزا، مدرس و رضا عباسی با هزینه ای حدود ۱۶ میلیون و ۲۰۰ هزار 
تومان، کاشــت گل ورودی ترمینال بابلدشــت، مادی صفی میرزا و 

حاشــیه خیابان کاوه با هزینه ای حدود ۲۲ میلیون تومان و کاشــت 
درخت و درختچه در خیابــان کاوه و مدرس بــا هزینه ای حدود ۲۸ 
میلیون تومان از جمله اقدامات انجام شده در واحد فضای سبز اداره 
خدمات شهری در محله بابلدشت اســت. مدیر منطقه ۷ شهرداری 
اصفهان خاطرنشان کرد: اقدامات انجام شــده در واحد تعمیرات و 
نگهداری اداره خدمات شــهری شــامل نصب ۲۱ سری چراغ جدید 
جهت روشــنایی ترمینال بابلدشــت با هزینه ای حدود ۸۴ میلیون 
تومان، تعمیر و تعویض ۲۰ حباب روشنایی در محله با هزینه ای حدود 
دو میلیون تومان و رنگ آمیزی نیمکت ها و المان های بوستان های 

منطقه با هزینه ای حدود شش میلیون تومان می شود. 
ســلطان آقایی گفت: اقدامات انجام شــده در واحد زیباسازی اداره 
خدمات شهری شامل مواردی از جمله ساماندهی تابلوهای معابر و 
کوچه ها به تعداد ۳۰۰ تابلو با هزینه ای حدود ۱۵۰ میلیون تومان، اجرای 
دیوارنگاره به متراژ ۱۶۰ متر مربع ورودی خیابان مدرس با پلاســتر و 
زیرسازی دیوار با هزینه ای حدود ۱۲۰ میلیون تومان و رنگ آمیزی و 
رفع نازیبایی های محله با هزینه ای حدود ۱۰۰ میلیون تومان می شود. 
وی افزود: اقدامات انجام شده در واحدهای امور شهر و کنترل نظارت 
اداره خدمات شهری، فضای ســبز اداره خدمات شهری، تعمیرات و 
نگهداری اداره خدمات شهری و زیباسازی اداره خدمات شهری برای 
محله بابلدشت، در مجموع با هزینه ای حدود ۶۶۷ میلیون و ۱۰۰ هزار 

تومان صورت گرفته است. 

مدیر منطقه ۷ شهرداری اصفهان تأکید کرد: اقدامات و فعالیت های 
اداره عمران اداره خدمات شهری انجام شده در محله بابلدشت شامل 
لکه گیری و اجرای روکش به میزان ۴۰۰ تن آسفالت با هزینه ای حدود 
یک میلیارد تومان، احداث ۴۰۰ متر مربع پیاده رو با هزینه ای حدود 
۴۰۰ میلیون تومان، ترمیم و اجرای بلوک فــرش پیاده رو به متراژ ۱۰۰ 
متر مربع با هزینه ای حدود ۵۵ میلیون تومان، اجرای جدول بتنی به 
طول ۱۵۰۰ متر با هزینه ای حــدود ۹۷۵ میلیون تومان، ترمیم جدول 
بتنی به متراژ ۱۰۰ متر با هزینه ای حدود ۵۵ میلیون تومان و بشنه زنی 
دیوار به مساحت ۵۰ متر مربع با هزینه ای حدود ۱۲ میلیون و ۵۰۰ هزار 

تومان می شود. 
ســلطان آقایی گفت: هزینه اقدامــات و فعالیت هــای اداره عمران 
اداره خدمــات شــهری انجــام شــده بــرای محله بابلدشــت در 
پنجمیــن طرح »محله مــن، محله زندگــی« حــدود دو میلیارد و 
۴۹۷ میلیون و ۵۰۰ هــزار تومان انجام شــده اســت. مدیر منطقه 
۷ شــهرداری اصفهان با اشــاره به اقدامــات و فعالیت هــای اداره 
 حمل ونقل و ترافیک در محله بابلدشــت ادامــه داد: خرید و اجرای
 ۷۳ سرعت گیر لاستیکی و پلاستیکی با هزینه ای حدود ۳۷ میلیون 
 تومان، خرید و نصب ۵۷ عدد بولارد )استوانه ایمنی( با هزینه ای حدود

 ۲۳ میلیون تومان، خرید و اجرای شش تابلوی ترافیکی با هزینه ای 
حدود ۱۴ میلیون تومان، خرید و اجرای پنج آینه محدب ترافیکی با 
هزینه ای حدود ۱۰ میلیون تومان، نصــب ۴۰۰ گل میخ طرح چدن با 
هزینه ای حدود ۳۰ میلیون تومان، خط کشی محوری طولی به متراژ 
۱۴.۲۰۰ متر با هزینه ای حدود ۲۸۴ میلیون تومان و تعمیر ۱۰ عدد از 
ایستگاه های اتوبوس محله با هزینه ای حدود ۳۵ میلیون تومان از 
جمله اقدامات است. مدیر منطقه ۷ شهرداری اصفهان تصریح کرد: 
هزینه اقدامات و فعالیت های اداره حمل ونقل و ترافیک انجام شده 
برای محله بابلدشــت در پنجمین طرح »محله من، محله زندگی« 
حدود ۴۳۳ میلیون تومان است. سلطان آقایی گفت: اجرای سرود 
میدانی عاشورایی در هفت نقطه از معابر محله، اجرای نمایش میدانی 
ایام محرم در شش نقطه از محله، نصب پرچم یا حسین )ع( در سر 
در منازل محله، دیدار و تجلیل از خانواده شهید کریمی به عنوان شهید 
شاخص محله، دیدار و تجلیل از پیرغلام حضرت اباعبدا...)ع( آقای 
حاج سیدتقی تبریزی و برپایی چایخانه امام رضا )ع( و پذیرایی از 
شهروندان از جمله اقدامات و فعالیت های اداره فرهنگی و اجتماعی 
در محله بابلدشت در راستای اجرای پنجمین مرحله برنامه »محله 

من، محله زندگی« است.

مدیرعامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی 
شــهرداری اصفهان گفت: ســامانه ســفیر مهر از 
سی ام تیر مجدد در اختیار شــهروندان قرار گرفت 
و متقاضیان تا پانزدهم مرداد ســال جاری فرصت 
دارند نسبت به ثبت نام و واریز وجه پیش پرداخت 
اقدام کنند تــا بتوانند از تســهیلات وام بدون بهره 

استفاده کنند.
محمد پرورش در گفت وگو با »ایمنــا« اظهار کرد: 
تاکنون ۳۱ هزار و ۶۷۵ نفر در سامانه سفیر مهر برای 

استفاده از ســرویس مدارس ثبت نام کرده اند و بر 
اساس اطلاع رسانی قبلی سامانه تا بیستم تیر باز 
بود.وی با بیان اینکه از ساعت ۱۲:۰۰ روز بیستم تیر 
تا ساعت ۲۴:۰۰ که آخرین مهلت ثبت نام در سامانه 
سفر مهر بوده است، ۶۰۰۰ نفر در این سامانه ثبت نام 
کردند و متقاضیان در عمــل، این امر را به دقیقه ۹۰ 
موکول کردند، افزود: پس از بسته شدن سامانه نیز 

تعداد زیادی درخواست ثبت نام داشتند.
مدیرعامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی 
شهرداری اصفهان تصریح کرد: از سی ام تیر مجدد 
سامانه در اختیار شهروندان قرار گرفت و متقاضیان 
تا پانزدهم مرداد فرصت دارند نســبت به ثبت نام و 
واریز پیش پرداخت اقدام کنند تا بتوانند از تسهیلات 

قرض الحسنه و وام بدون بهره استفاده کنند.
پرورش تأکید کرد: از تمام شهروندان تقاضا داریم 
که به هیچ عنــوان، هیچ وجهی را به شــرکت های 
حمل ونقل دانش آموزی پرداخــت نکنند؛ ثبت نام 
 تنها از طریق سامانه سفیر مهر و واریزی ها به درگاه 

سفیر مهر انجام خواهد شد.
وی گفت: در صورتی که پیش پرداخت واریز نشود، 
ثبت نام قطعی انجام نمی شــود، البته این ثبت نام 
به معنای سرویس دهی نیســت و مرحله پس از 
آن ارسال درخواست ها به شرکت های حمل ونقلی 
است که در صورت وجود هم مســیر، پیامکی برای 
اولیای دانش آموزان ارسال خواهد شد تا به سامانه 

مراجعه و قرارداد را تأیید کنند.

مدیرعامل سازمان تاکسیرانی شهرداری اصفهان خبر داد

تمدید مهلت ثبت نام در سامانه سفیر مهر تا نیمه مرداد ۱۴۰۳

مدیر منطقه ۱۰ شهرداری اصفهان خبر داد

پیشرفت ۹۰ درصدی اجرای خط انتقال پساب فضای سبز 
خیابان پروین

مدیر منطقه ۱۰ شهرداری اصفهان با اشاره به اجرای کلکتور آب فضای سبز و خط انتقال پساب فضای 
سبز خیابان پروین حدفاصل )پل آزادگان تا میدان لاله( گفت: در حال حاضر پیشرفت اجرای این پروژه 
که در دو فاز اجرا می شود، ۹۰ درصد اســت. محمد صیرفی نژاد در گفت وگو با »ایمنا« با اشاره به اینکه 
حفاظت و استفاده بهینه از منابع آب از اصول توسعه پایدار محسوب می شود، اظهار کرد: یکی از مشکلات 
سال های اخیر و به ویژه سال جاری موضوع کم آبی و کاهش نزولات آسمانی است که موجب کاهش 
و از بین رفتن سرانه فضای سبز در شهرها شده است. وی با بیان اینکه اقدامات مهمی از جمله احداث 
خط کلکتور برای بهبود و بهینه سازی سیستم آبیاری فضای سبز منطقه ۱۰ شهرداری اصفهان صورت 
گرفته است. صیرفی نژاد با اشاره به اجرای کلکتور آب فضای سبز و خط انتقال پساب فضای سبز خیابان 
پروین حدفاصل )پل آزادگان تا میدان لاله( به طول ۱۷۰۰ متر و با استفاده از لوله Grp ۵۰۰ تصریح کرد: 
در حال حاضر پیشرفت اجرای این پروژه که در دو فاز اجرا می شود، ۹۰ درصد است. وی ادامه داد: فاز 
نخست حد فاصل پل سرهنگ )آزادگان( چهار راه شیخ طوسی و فاز دوم آن حد فاصل چهار راه شیخ 

طوسی تا پارک لاله است که با اعتباری بالغ بر ۱۶۵ میلیارد ریال اجرا می شود.

تجهیز ایستگاه های متروی اصفهان به توقفگاه دوچرخه
معاون حمل ونقل و ترافیک شهردار اصفهان با اشاره به طرح ترافیکی »اصفهان، شهر دوستدار دوچرخه« 
اظهار کرد: در راستای توسعه و گســترش تجهیزات و خدمات ویژه برای استفاده کنندگان از دوچرخه 
به عنوان یک الگوی حمل ونقلی غیرآلاینده، تعدادی گیره های دوچرخه در چهار ایستگاه متروی مفتح، 
جابر انصاری، علیخانی و قدس جانمایی و نصب شده است. حسین حق شناس در گفت وگو با »ایمنا« 
با بیان اینکه این اقدام موجب دستیابی به شاخص های مطلوب زیست پذیری شهروندان می شود، 
افزود: ایستگاه های مترو مجهز به دوربین های نظارتی است و شهروندان می توانند دوچرخه های خود 
را در این اماکن پارک و از مترو استفاده کنند. وی با بیان اینکه به جز این چهار ایستگاه، ایستگاه متروی 
کاوه دو سال پیش به گیره دوچرخه تجهیز و با استقبال خوبی مواجه شد، افزود: در برنامه پیش رو اضافه 
کردن گیره در این ایستگاه نیز قرار دارد. بعضی ایستگاه ها همچون ایستگاه انقلاب، فضای لازم برای 
نصب گیره ندارد، از این رو تعدادی کانکس پارک دوچرخه در نزدیکی ایستگاه تعبیه شده که در آن مکان 
قفل های هوشمند در نظر گرفته شده است، احراز هویت انجام می شود و افراد می توانند دوچرخه های 
خود را نصب کنند. وی تأکید کرد: تلاش می کنیم سایر ایستگاه ها به مرور تا پیش از مهر سال جاری یا 

در نهایت تا پایان سال به گیره ثابت یا پارکینگ دوچرخه تجهیز شود.

افتتاح خط انتقال پساب در منطقه ۱۳ اصفهان
مدیر منطقه ۱۳ شهرداری اصفهان گفت: با توجه به بحران کم آبی و خشک شدن چاه های آب در منطقه 
۱۳ پروژه خط انتقال پساب از منبع صفه در منطقه ۵ به منبع بزرگراه شهید اقارب پرست در منطقه ۱۳ 
کلید خورد. جواد کشانی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد:  در این پروژه از لوله های ۲۵۰ میلی متری با 
جنس پلی اتیلن به طول ۵۵۰۰ متر استفاده شده اســت که در هر ساعت حدود ۲۴۰ متر مکعب آب را 
انتقال خواهد داد. وی تصریح کرد: پس از بهره برداری از این پروژه و با توجه به بحران کم آبی در کل شهر 
اصفهان در هر ۲۴ ساعت از شبانه روز ۳۶۰ متر مکعب آب انتقال پیدا می کند. کشانی افزود: برای پمپاژ 
این حجم آب از دو الکتروموتور با ظرفیت ۴۰ اسب بخار استفاده شده است و با توجه به اختلاف سطح 
موجود در مسیر این خط لوله ۲ حوضچه و والو در نظر گرفته شده است که انتقال آب را آسان تر می کند. 
وی گفت: این پروژه با اعتبار ۱۱۰ میلیارد ریال اجرا شده است و بخشی از کمبود آب را جهت آبیاری فضای 

سبز منطقه ۱۳ شهرداری اصفهان جبران خواهد کرد.

با مسئولان

خبر روزاخبار

  هوشمندسازی 
 چهارراه قدس اصفهان 

با اعتبار۱۲۰ میلیونی
مدیر منطقــه ۱۱ شــهرداری اصفهان گفت: 
عملیات هوشمندســازی چهارراه قدس به 
بهشت با همکاری شرکت های دانش بنیان 
در راستای افزایش ایمنی تردد عابران پیاده و 
خودروها با هزینه ای بالغ  بر یک میلیارد و ۲۰۰ 

میلیون ریال انجام شد.
مهدی غلامی در گفت وگو بــا »ایمنا« اظهار 
کــرد: نورپردازی شــهری از جملــه عناصر 
تأثیرگذار و کلیدی در طراحی فضاهای شهریِ 
امروزی محسوب می شود؛ امروزه با توجه به 
تغییر ساختار زندگی جوامع و جریان بخشی 
از کارکرد محیط های انســانی در ســاعات 
شبانه، استفاده از نور مصنوعی در غیاب نور 
طبیعی روز، امری اجتناب ناپذیر است و باید 
مورد توجه مسئولان در شهرها قرار گیرد. وی 
افزود: عملیات هوشمندسازی چهارراه قدس 
به بهشت با همکاری شرکت های دانش بنیان 
در راستای افزایش ایمنی تردد عابران پیاده 
و خودروها به ویژه در شب، انجام شده است.

مدیر منطقه ۱۱ شــهرداری اصفهــان تأکید 
کرد: پروژکتورهای کم مصــرف که به صورت 
هوشــمند همزمان با تاریکی هوا یا کاهش 
نور طبیعی در روزهای ابری، روشــن شــده 
و خطوط عابرپیاده و فضــای کل چهارراه را 
روشن می کند، روی پایه های چراغ راهنمایی 

این چهارراه نصب شد.
غلامــی با بیــان اینکــه روشــنایی یکی از 
ویژگی های شــهر اســت و نبود نور کافی در 
بعضی نقاط شهر موجب شده است تا بعضی 
از علائم راهنمایی رانندگی نیز به چشم نیاید و 
مشکلاتی را برای رفت وآمد در شهر ایجاد کند، 
گفت: عملیات هوشمندسازی چهارراه قدس 
به بهشــت با هزینه ای بالغ بر یک میلیارد و 
۲۰۰ میلیون ریال انجام شــد. وی ادامه داد: 
نورهای خطــی نصب شــده روی پایه ها که 
هماهنگ با زمان بندی چهــارراه تغییر رنگ 
می دهد، موجب افزایش هوشیاری راننده ها 
و کاهش تخلفات رانندگــی از جمله عبور از 

چراغ قرمز می شود.

مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شــهرداری اصفهان با اشاره به گزارش اقدامات انجام شده و پروژه های شــاخص سازمان مدیریت پسماند شهرداری 
اصفهان در سال جاری اظهار کرد: فاز نخست احداث لندفیل ریجکت یکی از این پروژه ها است.

غلامرضا ساکتی در گفت وگو با »ایمنا« با اشــاره به ضرورت های تکمیل این پروژه افزود: جلوگیری از اشاعه آلودگی منابع آب وخاک از جمله ضرورت های 
انجام این پروژه است، همچنین برای این پروژه اعتباری بالغ بر سه میلیارد ریال در نظر گرفته شده است.

مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری اصفهان با اشاره دستاوردهای پروژه فاز نخست احداث لندفیل ریجکت تاکید کرد: دستاوردهای این پروژه 
شامل مواردی از جمله دفن اصولی روزانه حدود ۴۰۰ تن و ریجکت به صورت بهداشتی و مهندسی به میزان پنج سال می شود. 

ساکتی با اشاره به وضعیت موجود پروژه احداث لندفیل ریجکت گفت: تأمین اعتبار، تخصیص بودجه و عقد قرارداد پروژه انجام شده است.

دفن اصولی روزانه ۴۰۰ تن پسماند از دستاوردهای »لندفیل ریجکت« است

تحقق تولید ۱۰ درصد 
برق مصرفی شهرداری 
اصفهان از نور خورشید

ســی وپنجمین ویــژه برنامه »به 
احترام مردم اصفهان« با محوریت 
تحقق تولید ۱۰ درصد از برق مصرفی 
شهرداری اصفهان از طریق انرژی 
خورشیدی سوم مرداد سال جاری 
با حضــور مدیــران شــهری این 

کلان شهر برگزار می شود.
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نخبگان دانشــگاه صنعتی اصفهان به جهت تســهیل برقــراری ارتباط و اعلام 
وضعیت لحظه ای کمیته های برگزاری پنجاه و چهارمین المپیاد جهانی فیزیک، 
نرم افزار »کاج« را طراحی و ارائه کردند. به گزارش »مهر«، برگزاری این رویداد 
توسط کمیته های مختلف ازجمله پشتیبانی، علمی، اطلاع رسانی و بین الملل، 
فرهنگی، تیمیاران، تدارکات، رفاهیات، فوق برنامه، اجرای آزمون و رسانه دنبال 
می شــود و یکی از مهم ترین مســائل، برقراری ارتباط راحت و سریع و انتقال 
سریع اطلاعات و وضعیت ها در بین اعضای کمیته های مختلف است. گروهی از 
فارغ التحصیلان دانشگاه صنعتی اصفهان به درخواست کمیته اجرایی این رویداد 
در کوتاه ترین زمان، نرم افزار »کاج« را جهت تسهیل در امر برقراری ارتباطات لازم 
و انجام هماهنگی های مختلف طراحی و ارائه کردند که در IPhO2024 توسط 
کمیته های مختلف مورد استفاده قرار می گیرد. مریم حسنوند، مسئول کمیته 
پذیرش مدیریت نیروهای اجرایی درخصوص ایده طراحی این نرم افزار گفت: 
ایده طراحی نرم افزار به دلیل حجم کار، تنوع وظایف و انجام کارهای مختلف در 
مکان های متفاوت و به جهت مدیریت نیروی انسانی مطرح شد و نرم افزاری 
مورد نظر بود که پایگاه داده و سرور آن در داخل دانشگاه بوده و امور موردنیاز را به 
صورت شخصی سازی شده انجام دهد. وی ادامه داد: نرم افزارهای معمول بازار 
که برای مدیریت پروژه مورد اســتفاده قرار می گرفتند نیز برای این امر بررسی 
شــدند اما انعطاف پذیری لازم برای اهداف این رویداد را نداشت، این نرم افزار 
به گونه ای طراحی شد که متناســب با امور و ظایف مدنظر کمیته ها در راستای 
برگزاری هرچه بهتر المپیاد باشد. مســئول کمیته مدیریت نیروهای اجرایی با 
اشاره به اینکه نرم افزار »کاج« قابل استفاده در سایر رویدادها نیز هست، عنوان 
کرد: این نرم افزار بسیار قابل انعطاف طراحی شده و فقط مختص المپیاد نیست 
بلکه در طراحی آن سعی شــده امکان تعریف نقش ها و وظایف مختلف در آن 

وجود داشته باشد و متناسب با نیازها، قابلیت تغییر و توسعه دارد. وی اضافه 
کرد: این نرم افزار قابلیت استفاده توسط هرکدام از کمیته های اجرایی را دارد و 
مدیران کمیته ها می توانند وظایف افراد مختلف در بازه های زمانی مشخص را 
در نرم افزار وارد کنند و علاوه بر ساماندهی و تقسیم وظایف، بر فعالیت ها نظارت 
 کامل داشته باشند. حسنوند در ارتباط با قابلیت اعلام وضعیت هشدار در نرم افزار 
بیان کرد: یکی از ویژگی های مثبت نرم افزار این است که درصورت بروز هرگونه 
مشکل اورژانسی، افراد می توانند بدون نیاز به نوشتن متن و تنها با ارسال علامت 
هشدار، وضعیت موجود را به سرپرست و تمامی مدیران بالادستی خود اعلام 
کنند تا به سرعت و در کمترین زمان مشــکل برطرف شود، همچنین موقعیت 
مکانی افراد در نرم افزار قابل مشاهده است. وی خاطرنشان کرد: فارغ التحصیلان 
دانشگاه صنعتی اصفهان در مدت دو ماه، نرم افزار کاج را طراحی و ارائه کردند و از 

اعتماد به جوانان برای برآورده شدن این نیاز احساس مسرت می کنیم.

مدیرعامل ذوب آهن اصفهان از گام بلند ذوب آهن برای جهش تولید با افتتاح 
پروژه های پلنت جدید اکسیژن و کوره پاتیلی خبر داد. 

به گزارش »بازار«، مهدی کوهی در مجمع عمومی عادی ســالیانه در خصوص 

 پروژه های توســعه این مجتمع عظیــم صنعتی اظهار کرد: پــروژه LF3 آماده
بهره برداری اســت و به زودی با حضور مقامات کشــوری افتتاح می شود. وی 
افزود: همچنین برای افتتاح پروژه پلنت اکســیژن در دهه فجر ســال گذشته 

آمادگی کامل داشــتیم که به دلیل محدودیت برق با وقفه ای مواجه شد اما هم 
اکنون آماده افتتاح است و دو پروژه LF1 و تصفیه خانه نیز تا پایان سال جاری 

به بهر داری می رسد. 
 مدیرعامــل ذوب آهن اصفهــان تأکید کرد: پروژه بازســازی باتــری دو واحد 
کک سازی نیز که هم اکنون از پیشــرفت 15 درصدی برخوردار است و با تأمین 
مالی مناسب در دست اقدام قرار دارد. وی گفت: این پروژه ها در نهایت ظرفیت 
مطلوب تری را برای افزایش تولید، ارتقای بهره وری و کاهش مصرف یوتیلیتی در 

شرکت ذوب آهن اصفهان فراهم خواهند کرد.

پژوهشگران یک شرکت فناور دستگاهی اختراع 
کردند که تمامی امکانات و شــرایط استفاده را در 

منزل به صورت پورتابل داراست.
به گــزارش خبرگزاری صداوســیما، دانشــجوی 
دکترای مکانیک گرایش ساخت و تولید دانشگاه 
آزاد اســلامی نجف آباد مجری ایــن طرح گفت: 
دستگاه مولتی ترکشن پرتابل به عنوان محصولی 
که تمامی امکانات و شرایط استفاده را در منزل به 
صورت پورتابل داراست، چندکاره بودن آن می تواند 

نیاز های بیشتری را برطرف کند. 
امیرحســین صفاری، فعال حوزه فنــاوری، این 
محصــول را بدون مشــابه داخلی یــا خارجی از 
ویژگی های سهولت در استفاده در منزل یااماکن 
بزرگ دانست و افزود: این محصول پرتابل است 
و اســتفاده از آن در منزل، مطب یــا اماکن بزرگ 
درمانی بسیار آسان است و چندکاره بودن آن نیاز 
کاربر را از خریدن چنــد محصول برطرف می کند. 
وی، نواقــص و کمبود هــا در راه تجاری ســازی 
محصولات فنــاور را بالابودن هزینه هــای تولید، 
ســخت بودن مســیر دریافت مجوز هــای لازم، 
بالابودن هزینه های اداری و دفتــری و بالابودن 
میزان مالیات دریافتی بیان و تأکید کرد: بهتر است 
تجهیزات فناورانه به روز تر و امکان دسترسی بیشتر 

به آنها را داشته باشیم. صفاری افزود: با اینکه این 
محصول )دستگاه مولتی ترکشن پرتابل( در خارج 
از کشور نیز بدون رقیب بوده، شرکت برای تکمیل 
سبد محصولات خود به ســمت محصولاتی رفته 
اســت که بتواند تمامی نیاز های یک بیمارستان را 
از لحاظ انواع تخت ها، برانــکارد، ترالی، کمد های 
نگهــداری دارو و... برطرف کنــد. وی گفت: این 
شرکت فعالیت رســمی خود را با دستگاه مولتی 
ترکشــن پرتابل در زمینه فیزیوتراپــی آغاز کرد، 
هدف اصلی شــرکت ارائه محصولات باکیفیت و 

قابل رقابت با محصولات خارجی از لحاظ کیفیت 
بوده است. صفاری افزود: این محصول )دستگاه 
مولتی ترکشن پرتابل( توانست مجوز رسمی خود 
را از سازمان غذا و دارو کسب کند و به عنوان اختراع 
ثبت شود. دانشــجوی دکترای مکانیک گرایش 
ساخت و تولید دانشگاه آزاد اسلامی نجف آباد هم 
اکنون دارای ثبت اختراع نخستین مولتی ترکشن 
پرتابل، دارای دو مقاله معتبر درزمینه جوشکاری و 
پزشکی بوده و اکنون مدیرعاملی یک شرکت فناور 

را عهده دار است.

رئیس نورد گرم مجتمع فولاد ســبا گفت: با تولید محصولات کیفی 
مطابق با استاندارد DIN در مجتمع فولاد سبا، علاوه بر ارزش افزوده 
بالاتر برای شــرکت، افزایش رضایتمندی مشتریان نیز حاصل شده 

است.
به گزارش »ایراسین«، مهدی ناظم الرعایا، رئیس نورد گرم مجتمع 
فولاد ســبا، ضمن اعلام این خبر اظهار کرد: یکی از مهم ترین مزایای 
برند محصولات سبا مربوط به دقت ابعادی شامل عرض، ضخامت 
و پروفیل ورق اســت. با توجه به این امر و اهمیت افزایش رضایت 
مشتریان، تولید کیفی محصولات مطابق با DIN هدف گذاری شده 
است و علی رغم سختی ها و مشــکلات تجهیزاتی که برای تولید این 
محصول وجود دارد، این هدف دنبال شده تا ارزش افزوده و رضایت 

مشتریان را افزایش دهد. 
رئیس نورد گرم مجتمع فولاد سبا گفت: با توجه به اینکه تلرانس های 
ابعادی این استاندارد حدود 40 درصد بسته تر است و دقت بیشتری 
دارد، اســتهلاک و خرابی تجهیزات نیز بیشتر اســت؛ بنابراین، باید 

جهت حفظ آماده به کاری، ســرویس و بازرســی های بیشــتری از 
تجهیزات مربوطه انجام شــود تا با رعایت این اســتاندارد اصل مهم 

مشتری مداری نیز پیگیری شود.
محســن نصوحــی، مســئول کنتــرل کیفیــت فــولاد ســبانیز 

در ایــن زمینه اظهار کــرد: رواداری هــای )تلرانس هــای( ابعادی 
محصولات یکی از مهم ترین شــاخصه های کیفی منــدرج در متن 
اســتانداردهای ملــی و بین المللــی اســت. مقادیــر رواداری ها 
)ضخامت/عــرض( معمــولًا در اســتانداردهای مختلــف از جمله 
ISIRI,DIN,EN,ASTM,… متفــاوت اســت؛ امــا برخــی از 
اســتانداردها رواداری هــای محدودتــر و ســختگیرانه تری دارند؛ 
به عنــوان مثــال، رواداری های ضخامــت و عــرض محصولات در 
اســتانداردهای DIN,EN محدودترند و این محدود بودن رواداری 
برای مشتریان از اهمیت ویژه ای برخوردار اســت و مزایایی از قبیل 
 میزان ضایعــات کمتر در تولیــدات محصولات نهایی مشــتریان را 

به دنبال دارد. 
مسئول کنترل کیفیت فولاد سبا افزود: مجتمع فولاد سبا توانمندی 
تولید محصولات با استانداردهای مذکور )DIN,EN( را دارا بوده که 
علاوه بر ارزش افزوده بالاتر برای شرکت، سبب افزایش رضایتمندی 

مشتریان نیز می گردد.

مدیرکل راه و شهرسازی اســتان اصفهان از رفع تصرف 475.8 هکتار اراضی ملی و دولتی استان در سه 
سال اخیر خبر داد.

به گزارش »مهر«، علیرضا قاری قرآن اظهار کرد: با هدف جلوگیری از تصرف اراضی ملی و دولتی در سطح 
استان اصفهان، همواره اجرای اقدامات پیشگیرانه در اولویت قرار دارد که بر این اساس جهت اطلاع رسانی 
با نصب تابلو، علائم هشدار دهنده و دیوار نویسی، هشدارهای لازم اعلام شده تا مردم استان بدانند کدام 
اراضی مربوط به بیت المال اســت. وی افزود: در سه ســال اخیر، 475.8 هکتار از اراضی ملی و دولتی 
در گستره شهرهای استان اصفهان، با هوشــیاری و تلاش عوامل یگان حفاظت اراضی استان از چنگال 

متصرفات خارج و رفع تعرض شد.
مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان گفت: بازگشت این اراضی به بیت المال با اجرای ۹4 فقره حکم 
قطعی قضایی و 280 مورد رفع تصرف فوری انجام شده است. وی افزود: با اجرای این احکام قضایی در 
مجموع 185.4 هکتار از زمین های ملی و دولتی در پهنه استان اصفهان رفع تصرف و به بیت المال اعاده و 
نسبت به قلع وقمع و خلع ید آن اقدام شد. قاری قرآن ادامه داد: از سال 1400 تا 1402 نیز 2۹0 هکتار از اراضی 
ملی و دولتی استان رفع تصرف فوری شده است که از این میزان 116.6 هکتار در سال 1400، 116.8 هکتار 

در سال 1401 و 56.8 هکتار در سال 1402 بوده است.

استفاده هوشمندانه و به صرفه از اختراعی چندکاره
تولید محصولی فناور در دانشگاه آزاد نجف آباد

 ۴۷۵ هکتار از اراضی دولتی استان اصفهانتولید محصول کیفی مطابق با استاندارد DIN در مجتمع فولاد سبا

رفع تصرف شد

در دانشگاه صنعتی اصفهان انجام شد؛
طراحی نرم افزار مدیریت فرایندهای اجرایی المپیاد جهانی فیزیک

مدیرعامل ذوب آهن اصفهان مطرح کرد؛
گام بلند ذوب آهن برای جهش تولید با افتتاح پروژه های جدید

 

اداره منبع مالیاتاصل مالیاتدرآمد مشمول مالیاتسال عملکرد تاریخ برگ تشخیصشماره برگ تشخیصنام و نام خانوادگی ردیف 

۲۰9۱۴بوئین میاندشتعملکرد۱۰۰۰۰۰۲۰۶99۲5۱9۱۴۰۳/۰۲/۱9۱۳9۷۱8۰,۰۰۰,۰۰۰۲۶,9۷۳,۰۰۰محمد شفیعی۱

۲۰9۱۴بوئین میاندشتعملکرد۱۰۰۰۰۰۲۱۰95۰۳5۶۱۴۰۳/۰۳/۲۶۱۳9۷۳۱۶,۰۰۰,۰۰۰۴۷,۳5۲,۶۰۰احمدآقا محسنی کرچی ۲

۲۰9۱۴بوئین میاندشتعملکرد۱۰۰۰۰۰۲۱۰9۲۰۲95۱۴۰۳/۰۳/۲۶۱۳9۷89۲,۰۰۰,۰۰۰۱5۳,۲۲۱,۶۰۰هادی احمدی دارانی ۳
۲۰9۱۴بوئین میاندشتعملکرد۱۰۰۰۰۰۲۰۶5989۶۶۱۴۰۳/۰۲/۱8۱۳9۷۱۳۰,۰۰۰,۰۰۰۱9,۴8۰,5۰۰عبداله بهارلو قره بلطاقی۴
۲۰9۱۴بوئین میاندشتعملکرد۱۰۰۰۰۰۲۰۶۶۰۷۲۶۲۱۴۰۳/۰۲/۱8۱۳9۷۳۰,۰۰۰,۰۰۰۴,۴95,5۰۰حسین رضایی5
۲۰9۱۴بوئین میاندشتعملکرد۱۰۰۰۰۰۲۱۰9۴9۳۲۳۱۴۰۳/۰۳/۲۶۱۳9۷588,۰۰۰,۰۰۰9۲,۴8۲,۴۰۰محمد علی رضائی۶
۲۰9۱۴بوئین میاندشتعملکرد۱۰۰۰۰۰۲۱۰8۶۳۳۶۷۱۴۰۳/۰۳/۲۴۱۳9۷9۰,۰۰۰,۰۰۰۱۳,۴8۶,5۰۰سعید مهدی ششجوانی ۷
۲۰9۱۴بوئین میاندشتعملکرد۶۰۷۱۴۰۳/۰۳/۳۰۱۳9۷8۰۳,۷۶۰,۰۰۰۱۳5,59۱,۲5۰اسفندیار بهداروند8

۲۰9۱۴بوئین میاندشتعملکرد۶۱۱۱۴۰۳/۰۳/۳۰۱۳9۷۱8۰,۰۰۰,۰۰۰۲۶,9۷۳,۰۰۰قربان موسائی9

آگهی ابلاغ ماده 208 قانون مالیات های مستقیم

م الف: 1۷۵6661
روابط عمومی اداره کل امور مالیاتی استان اصفهان 
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